
–  Szczególnie  jako radna 
chciałabym podziękować Panu 
staroście Waldemarowi Trelce 
za to, że udało mu się w Pion-
kach wybudować i wyposażyć 
w trzy lata najnowocześniejszy 
szpital w regionie  – powiedziała 
radna Wioletta Grzywacz. -  W 
mojej opinii mogę śmiało po-
wiedzieć, że obecny burmistrz 
Robert Kowalczyk nie radzi so-
bie z realizacją inwestycji w 
mieście Pionki. Manipulacje i 
kłamstwa jakimi posługuje się 
informując radnych, a także 
mieszkańców są porażające. 
Mimo ujawnionych nieprawid-
łowości mieszkańcy dalej nie są 

poinformowani z jakich powo-
dów np.  dokonano wstrzymania 
kwoty ok. 1mln 800 tys zł dotacji 
w ramach projektu Zielone Pion-
ki. W związku z tym nasuwa się 
pytanie do burmistrza, dlaczego 
żadna osoba odpowiedzialna 
za projekt oraz osoby nadzoru-
jące, do  tej pory nie poniosły 
żadnych konsekwencji z tego ty-
tułu oraz dlaczego dochodzi do 
odbiorów robót mimo istotnych 
nieprawidłowości?   Mieszkań-
cy wielokrotnie piszą do rad-
nych , prosząc o najdrobniejsze 
sprawy np. wyrównanie dróg 
gruntowych, które przez wiele 
lat nie mogą doczekać się no-
wej nawierzchni np. ul. Nowa, 
Kościuszki i wiele innych. W tej 
kadencji wyremontowano kilka 
dróg i chodników, które natych-
miast powinny być poprawione 
z uwagi na prawdopodobnie złe 
wykonanie, tu przykład ul Zakła-
dowa , chodnik Al. Jana Pawła 
II. Wiele z nich zostało wyko-
nanych bez odpowiedniej jako-
ści, staranności, czy prawdopo-
dobnie braku odpowiedniego 
nadzoru.  Zmiany materiałowe, 
czy inne, które odbiegają wielo-
krotnie od jakości przyczynią się 
do wcześniejszego ich zużycia. 
W następnej kadencji wiele z 
tych inwestycji na nowo trzeba 
będzie remontować tym razem 
wydając pieniądze z kasy mia-

sta, ponieważ gwarancja na wy-
konane roboty kończy się albo 
już się skończyła - kończy radna.

- Pełna zgoda. Trafna diag-
noza i słuszna ocena inwestycji 
miejskich w Pionkach koleżanki 
radnej. Ja przestawię kompletną 
porażkę burmistrza Kowalczy-
ka jaką jest obszar ciepła miej-
skiego i inwestycji w kotłownie 
gazowe, po których miało być 
tanio, ekologicznie i nowocześ-
nie - powiedział z kolei Prze-
wodniczący Maślanek.  - Miało 
być i na tym się skończyło, tak 
jak  z zapowiedziami burmistrza 
z kampanii wyborczej o likwida-
cji spółek miejskich. Z planami 
modernizacji ciepła miejskiego  
zaczęło się źle już na etapie pro-
cedury projektowej tego waż-
nego przedsięwzięcia. Dopiero 
w lipcu 2023 roku ogłoszony 
został przetarg na budowę pię-
ciu kotłowni a 9 lutego 2024 
r.  spółka miejska PWKC po pół 
roku sztucznej reanimacji prze-
targu, w końcu go unieważniła 
z uwagi na brak środków (kosz-
torys szacunkowy (inwestorski) 
opiewał na kwotę ok. 40 mln zł.) 
dodatkowo z kuriozalnym termi-
nem realizacji tj. do rozpoczęcia 
sezonu grzewczego 2023 r.  

– Wszystko wskazuje na to, 
że była to po prostu „wirtual-
na” inwestycja, która miała za 
zadanie przeciągnąć ważność 
taryfy, aby mieszkańcy płacili jak 
najwięcej przez jak najdłużej!  
-dodaje Wojciech Maślanek. - 

Warto podkreślić, że roczne wy-
nagrodzenie 2 członków zarządu  
i 4 członków rady nadzorczej 
kosztuje nas, mieszkańców  bli-
sko 1 mln.zł. a strata miejskiej 
spółki za 2021 r. to kwota około 
5mln a za 2022 r. to już 6 mln!

Reasumując „sukcesy” bur-
mistrza to: brak kotłowni ga-
zowych, brak środków na in-
westycję, wysoka i droga dla 
mieszkańców taryfa, sieci prze-
syłowe wodno - kanalizacyjno - 
ciepłownicze w fatalnym stanie,  
a w nich bardzo szkodliwe ruro-
ciągi azbestowo - cementowe.

Materiał opublikowany na  
zlecenie portalu pionkinews.pl
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Jedyna taka szkoła branżowa w Europie w nowej siedzibie!

SUKCESY I PORAŻKI PIONKOWSKICH INWESTYCJI
Już w kwietniu pionkowianie wybiorą nowego burmistrza 

miasta oraz swoich przedstawicieli do rady miasta, powiatu 
i sejmiku. Dziś pytamy przewodniczącego rady miasta Pion-
ki Wojciecha Maślanka oraz Wiolettę Grzywacz radną, prze-
wodniczącą komisji Gospodarki Gminy i Infrastruktury o to co 
przez pięć lat zostało zrobione w mieście, a nad czym jeszcze 
warto popracować.

W czwartek 15 lutego br. otwarty został budynek Szkoły Drzewnej w Garbatce-Let-
nisku za prawie 120 mln złotych. Pieniądze pochodziły z samorządu wojewódz-

twa mazowieckiego, który od 2018 roku prowadzi szkołę w Garbatce. W uroczystości 
otwarcia osobiście wzięli udział przedstawiciele zarządu Mazowsza, w tym marszałek  
Adam Struzik i wicemarszałek Rafał Rajkowski.

Kompleks szkolny składa się 
z czterech części – oświatowej, 
warsztatowej, hali sportowej 
z zapleczem oraz internatu na 
ponad 130 uczniów, z kuchnią i 

stołówką o łącznej powierzch-
ni użytkowej ponad 10 tys. m2. 
W nowym budynku zostały za-
stosowane nowoczesne i przy-
jazne środowisku technologie. 

Powstały nowe drogi, chodni-
ki, dojazdy i mała architektura. 
Nowa siedziba jest nie tylko 
funkcjonalna, ale też estetyczna. 
Uwagę zwraca m.in. elewacja. 
W projekcie zainspirowano się 
stylem architektury drewnianej, 
zwanym nadświdrzańskim. Jest 
to architektura charakterystycz-
na dla budowli letniskowych i 
posiada elementy budownictwa 
mazowieckiego. Wyróżnia się 
lekką konstrukcją i bogato zdo-
bionymi pawilonami ze sztuka-
terią, rzeźbieniami i tapicerski-
mi ozdobami.

„Drzewna” oferuje cztery 
kierunki w branżowej szkole 
I stopnia: stolarz, cieśla, de-
karz, tapicer oraz trzy kierunki  
w technikum pięcioletnim: tech-
nik leśnik, technik technologii 
drewna oraz technik architektu-
ry krajobrazu.

fot. radna Wioleta Grzywacz

n Wojciech Maślanek
przewodniczący RM
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Ukazujemy się na terenie subregionu radomskiego w 243 punktach dystrybucji

Kolejne
wydanie

7
marca 

•  OGŁOSZENIA  •  OGŁOSZENIA  •  OGŁOSZENIA •   OGŁOSZENIA •   OGŁOSZENIA •
UWAGA! INFORMUJEMY, ŻE W WYPADKU PRZESŁANIA OGŁOSZENIA NA NASZ ADRES 

MAILOWY ogloszenia@tygodnikoko.pl    PIERWSZA EDYCJA BĘDZIE BEZPŁATNA

TOWARZYSKIE

PRACA

MOTORYZACJA

RÓŻNE

• Sprzedam Fiata Pandę, rok. prod. 
2004, przebieg 138 000 km, stan 
b.dobry, kolor brązowy. Cena. 6000 
zl. Tel. 785-904-544
• Sprzedam Mercedes-Benz B200 
CDI. Silnik: 2 (140 koni). Rok pro-
dukcji: grudzień 2009. Przebieg: 
204 000. Cena: 25900 do negocjacji.  
Tel. 514-662-879
• KUPIĘ STARE MOTOCYKLE A TAKŻE 
CZĘŚCI I POZOSTAŁOŚCI PO NICH. 
TEL. 795-529-520
• Kupię stare motocykle, motorowe-
ry, części. Tel. 663-999-631
• Kupię STARE MOTOCYKLE I SAMO-
CHODY wsk, mz, simson, motorynka 
itp FIAT, POLONEZ. Ciągniki rolnicze. 
Tel. 721 029 688
• Sprzedam dętkę do ciągnika dużą. 
Tel. 668-803-99

• Sprzedam króliki - dorosły sa-
miec i samica, do dalszego chowu.  
Tel. 660-539-384
• Sprzedam siewnik przerobio-
ny do traktora, młynek do zboża.  
Tel. 660-539-384
• Sprzedam motocykl WSK 
125, 3 biegi. Rok przed 1980.  
Tel. 660-539-384
• Kupię pługi 3-ki, najlepiej Grudziadz, 
używane lub zamienię się na 2-jki za 
dopłatą. Tel. 881-433-979
• Sprzedam bąka z silnikiem do robie-
nia śruty, przyczepkę do ciagnika. Tel. 
696-195-067
• Sprzedam drzewo opałowe sosno-
we suche dwuletnie porąbane cena 
150zł + transport. Tel. 662-018-044
• Sprzedam stemple budowlane dł. 
2.9m lub inna długość. Mam też drze-
wo opałowe (gałęzie). Odbiór w Stani-
sławicach. Cena do uzgodnienia. Tel. 
609-972-576
• Remonty - malowanie, gładzie, 
ścianki działowe, sufity podwieszane. 
Tel. 504-937-715
• Sprzedam stemple budowlane 3.1 
m. 3.5 m. Tel. 510-611-900
• Sprzedam rower BMX. Cena do 
uzgodnienia. Tel. 606-743-998

Korepetycje z matematyki 
(szkoła podstawowa 

i średnia)
Dojeżdżam na terenie 

Kozienic, Radomia, Pionek… 
Tel. 798-643-891

NIERUCHOMOŚCI
• Sprzedam mieszkanie -  IV p., 
56.8 m², 3 pokoje, os. Pokoju. 
Cena 270 000 zł do negocjacji.  
Tel. 502-796-908
• Sprzedam dom całorocz-
ny 170 m² z działką ok. 750 
m² w pięknej oklicy nad Ra-
domką. Cena do uzgodnienia.  
Tel. 502-174-336.
• Sprzedam mieszkanie, Os. 
Energetyki, piękne okolice, 3 po-
koje z kuchnią 60 m². Tel .500-
590-165
• Sprzedam działkę budowlaną 
w Chinowie, 2000 m². Cena do 
uzgodnienia. Tel. 728-789-998
• Na sprzedaż mieszkanie 2-po-
kojowe własnościowe (blok), 
46m², III piętro, przy ul. Koper-
nika (Kozienice - Os. Energety-
ki). Piękny, nowoczesny balkon. 
Bardzo atrakcyjna lokalizacja 
- szkoła, przedszkola, apteka, 
przychodnia, poczta oraz bardzo 
duża ilość sklepów i marketów. 
Możliwość sprzedaży z umeblo-
waniem. Cena do uzgodnienia.  
Tel. 505-299-275
• Sprzedam 2 ha ziemi ornej w 
Holendrach Kozienickich. Cena 
do uzgodnienia. Tel. 883-240-
755
• Sprzedam dom z budynkami 
gospodarczymi o powierzchni 
19 Ar. Położone w Ruda 26 koło 
Kozienic. Tel. 510-722-133

• Facet 50 lat pozna kobietę z 
Kozienic i okolic. Proszę o SMS-y. 
Tel. 508-615-325
• Mężczyzna 57 lat, finansowo 
niezależny. Poznam Panią bez 
nałogów. Tel. 535-635-331

Napad na aptekę w Kozienicach

5 lutego do jednej z aptek na terenie Kozienic wszedł za-
maskowany mężczyzna z siekierą. Grożąc nią aptekarce, 
zażądał wydania mu pieniędzy z kasy.

Kobieta spełniła żądanie, gdy 
jednak napastnik zajęty był za-
bieraniem zrabowanych pie-
niędzy, wykorzystała moment 
jego nieuwagi i wybiegła z ap-
teki, wołając o pomoc i wzywa-
jąc policję. W tym czasie agre-
sor uciekł z miejsca zdarzenia  
tylnym wyjściem.

Kozieniccy policjanci natych-
miast podjęli pościg za spraw-
cą. Skierowany do działania w 
tej sprawie pies tropiący z KMP 
w Radomiu, odnalazł wkrótce 
w pobliskim lesie porzuconą  
odzież oraz narzędzia, których 
sprawca prawdopodobnie użył 

do dokonania rozboju. Już oko-
ło cztery godziny po zdarzeniu 
policjanci zatrzymali podejrza-
nego, który ukrywał się w piwni-
cy jednego z bloków na terenie 
Kozienic. Odzyskali także skra-
dzione mienie, a 42-latek trafił  
do policyjnego aresztu.

8 lutego Sąd Rejonowy w 
Kozienicach na wniosek poli-
cji i prokuratury Rejonowej w 
Kozienicach zastosował śro-
dek zapobiegawczy w postaci 
tymczasowego aresztowania 
na okres trzech miesięcy. Te-
raz 42-latkowi grozi do 20 lat  
pozbawienia wolności.

• Sprzedam działkę rolno-bu-
dowlaną o powierzchni 1,12 
ha, (szer. 25 mb), przeznaczo-
ną na zabudowę jednorodzin-
ną i zagrodową, poł. w miejsc. 
Brzóza przy ul. Parcela. Me-
dia - wodociąg i światło - w 
działce. Cena do uzgodnienia.  
Tel. 697-001-702
• Sprzedam mieszkanie 3-po-
kojowe, 58.9 m², ul. Konar-
skiego lub zamienię na ka-
walerkę albo mieszkanie 
2-pokojowe do 40 m². Blisko 
jest szkoła, przedszkole, żłobek, 
przychodnie lekarskie, sklepy.  
Tel. 696-146-200
• Sprzedam działkę - Janików 
1200m2, wszystkie media - cena 
do uzgodnienia. Kontakt: 504-
567-332
• Sprzedam działki budowlane 
w Janikowie 1200m². Tel. 604-
181-478 lub 503-124-381
• Sprzedam dom z budynka-
mi gospodarczymi i garażem 
położone w Holendrach Piot-
rkowskich 29, trasa Kozieni-
ce-Świerże Górne, po pow. 
4000 m². Cena do uzgodnie-
nia. Więcej informacji pod nr  
tel. 789-385-846

• Sprzedam silnik z reduktorem 1.1. 
KW, 2 szt., cena do uzgodnienia,  
Tel. 509 113 924
• Sprzedam nową lampę tylną (lewą) 
do VW POLO 9N (okularnik) oraz 
elektryczne lusterko boczne (prawe) 
z lekko uszkodzoną obudową. Cena 
za w/w części 100 zł, dodam do kom-
pletu instrukcję obsługi VW POLO 9N. 
Tel. 515-687-411.
• Sprzedam bale z rozbiórki / zmy-
warkę wolnostojącą Bosch / sto-
lik rozkładany / lodówkę. Cena do 
uzgodnienia, tel. 795 - 169 - 522
• Sprzedam siewnik zbożowy Euro-
-Masz, nowy. Cena 20 tys. Janików, 
Tel. 504-567-332

Blisko 2 promile. Obywatelskie zatrzymanie kierowcy
Czujnością i odpowiedzialnością wykazał się mieszkaniec gminy Kozienice, który w niedziel-

ne popołudnie będąc z rodziną na spacerze, zatrzymał nietrzeźwego kierującego. Mężczy-
zna kierował pojazdem marki bmw i poruszał się drogą krajową 79. Gdy podszedł do samocho-
du, zabrał kluczyki i wezwał policję. Zdecydowana postawa mężczyzny być może przyczyniła 
się do uniknięcia tragedii, gdyż ujęty 36-kierujący obywatel Uzbekistanu miał niemal 2 promi-
le alkoholu w swoim organizmie.

Piękna niedzielna (18.02) po-
goda skłoniła nie jedną osobę 
do spacerów. Około godziny 
16:00, 38-letni mieszkaniec 
gminy Kozienice będąc na spa-
cerze z rodziną, zauważył, jak 
drogą krajową 79 w kierunku 
Kozienic jedzie pojazd marki 
BMW. Kierujący jechał całą sze-
rokością jezdni, hamował oraz 
przyśpieszał. 

Styl jazdy kierującego wzbu-
dził zainteresowanie spacero-
wicza. W pewnym momencie 
zaczął podejrzewać, że męż-
czyzna może być pod wpływem 

alkoholu. Wówczas podszedł 
do drogi i machnął ręką, wtedy 
kierujący się zatrzymał i zjechał 
na pobocze. Gdy mężczyzna 
podszedł do kierującego,  ten 
otworzył drzwi, wyczuł od nie-
go silną woń alkoholu, wówczas 
zgasił mu samochód i zabrał 
kluczyki, a następnie wezwał 
policję.

Policjanci z Kozienic po dotar-
ciu na miejsce sprawdzili stan 
trzeźwości 38-letniego obywa-
tela Uzbekistanu. Jak się okaza-
ło miał on niemal dwa promile 

alkoholu w swoim organizmie. 
Mężczyzna został zatrzymany i 
trafił do policyjnego aresztu ce-
lem, przeprowadzenia dalszych 
czynności.

Postawa mieszkańca Kozienic 
zasługuje na najserdeczniejsze 
wyrazy szacunku i jest godna 
naśladowania. Reagujmy, gdyż 
nietrzeźwy kierujący to śmier-
telne zagrożenie na drodze.

 
podkom. Ilona Tarczyńska/

KPP w Kozienicach
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Powiat Radomski pozytywnie się zmienił
Dużo pozytywnych zmian zaszło w ostatnich latach w Po-

wiecie Radomskim. Nowy szpital powiatowy i hala spor-
towa w Pionkach, blisko ćwierć tysiąca kilometrów nowych 
dróg powiatowych, rozwój szkół średnich, czy stworzenie pla-
cówki dla osób chorych i niepełnosprawnych...

Gdy pod koniec 2018 roku sta-
rosta Waldemar Trelka wraz z 
Zarządem Powiatu rozpoczął za-
rządzanie Starostwem Powiato-
wym, zapowiadał dużo zmian na 
plus w powiecie i całej admini-
stracji. Dziś, z perspektywy czasu 
można się przyjrzeć, jak wygląda 
realizacja tych obietnic.  

We wrześniu 2023 roku od-
dano do użytku nowy szpital 
powiatowych w Pionkach. W 
otwarciu uczestniczył ówczesny 
premier Mateusz Morawiecki, 
który gratulował staroście Wal-
demarowi Trelce uporu i deter-
minacji w realizacji tej, zdawa-
łoby się, mało realnej inwestycji 
za ponad 100 milionów złotych. 
Ponad 80 milionów złotych to 
koszt samej budowy, pozosta-
łe środki to nowoczesny sprzęt,  
ale też oddłużenie placówki.

Władze powiatu nie zapomnia-
ły też o drugim szpitalu w Iłży, 
który jest sukcesywnie moderni-
zowany. Modernizację przecho-
dzi budynek główny, w tym blok 
operacyjny I oddział chirurgiczny, 
a w 2023 roku, po dużym remon-
cie, otwarto oddział pediatrii. 
Koszt przebudowy wyniósł po-
nad 5,3 miliona złotych. Łącznie 
nakłady na powiatową służbę 
zdrowia w ostatnich latach to bli-
sko 150 milionów złotych. Dwu-
krotnie więcej niż przez dwie po-
przednie kadencje.

W ostatnich pięciu latach na 
inwestycje w powiatową oświatę 
wydano ponad 37 milionów zło-

tych, trzy razy więcej niż w po-
przednich dwóch kadencjach. W 
2022 roku powstała nowoczesna 
hala sportowo – widowiskowa 
przy Zespole Szkół w Pionkach. 
Nowy obiekt sportowy ma peł-
nowymiarowe boisko do piłki 
siatkowej i koszykowej. Obiekt 
posiada trybuny i zaplecze sani-
tarne z szatniami. Koszt inwesty-
cji to prawie 5 milionów złotych. 
W placówce powstała również 
nowoczesna wirtualna strzelnica.

Wkrótce podobna hala spor-
towa zostanie wybudowana 
przy liceum w Iłży. Prace pro-
jektowe właśnie sie kończą 
i niebawem ruszy budowa  
nowoczesnego obiektu.

Zakończyła się komplekso-
wa modernizacja głównego 
budynku Zespołu Szkół im. J. 
Śniadeckiego w Pionkach, który 
został dostosowany do potrzeb 
uczniów niepełnosprawnych i 
będzie stanowić główną siedzi-
bę tamtejszej szkoły specjalnej. 
Wartość tej inwestycji to ponad 
11 milionów złotych (z czego 5 
milionów pochodzi z Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Programu 
Inwestycji Strategicznych).

Wielkie zmiany zaszły w Spe-
cjalnym Ośrodku Szkolno – Wy-
chowawczym, czyli dawnej szko-
le rolniczej w Chwałowicach. 
Zakończyła się tam budowa 
krytego amfiteatru, miniobser-
watorium astronomicznego oraz 
łącznika pomiędzy szkołą a in-
ternatem. Wcześniej w starym 

budynku powstała jedna z naj-
nowocześniejszych w regionie 
placówek dla uczniów ze specjal-
nymi potrzebami edukacyjnymi.

Ostatnie pięć lat to wręcz re-
wolucja w powiatowych inwe-
stycjach drogowych. W sumie w 
latach 2019 – 2023 na przebu-
dowy, rozbudowy oraz remon-
ty dróg powiatowych wydano 
ponad 231 milionów złotych, 
przebudowując ponad 126 kilo-
metrów dróg. Skuteczne pozy-
skiwanie pieniędzy ze źródeł ze-
wnętrznych poskutkowało tym, 
że na realizację inwestycji drogo-
wych Powiat Radomski wydał ze 

swojego budżetu 68,4 miliona 
złotych, czyli około 30 procent 
łącznych nakładów na drogi.

Warto podkreślić, że aż 101,8 
milionów złotych na drogi pocho-
dziło z budżetu państwa, z które-
go przekazywano je w ramach 
Funduszu Dróg Samorządowych, 
Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg, Rządowego Funduszu In-
westycji Lokalnych oraz rezerwy 
subwencji ogólnej. Powiat pozy-
skał również – w ramach prowa-
dzonego wraz z miastem Radom 
w 2018 roku projektu multi-
modalnego – 21,4 miliona zło-
tych z Europejskiego Funduszu  

Rozwoju Regionalnego.
Najważniejszą była budowa 

Powiatowego Centrum Opie-
kuńczo – Mieszkalnego w Krzy-
żanowicach koło Iłży. Jest to 
pierwsza tego typu jednostka 
w Powiecie Radomskim, prze-
znaczona dla osób ze znacznym 
oraz umiarkowanym stopniem 
niepełnosprawności. Przeby-
wa w niej 23 osoby, z czego 15 
jest tam dowożonych na zaję-
cia i terapię, a jedynie 8 pod-
opiecznych mieszka tam na 
określony czas. Koszt budowy 
i wyposażenia PCOM wyniósł  
4,4 miliona złotych.

Od stycznia 2023 roku w Krzyżanowicach działa Powiatowe Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne dla cho-
rych i seniorów.

n 

W ostatnich latach w Powiecie Radomskim przebudowano blisko 
250 kilometrów dróg.

n 

Ponad 100 milionów złotych przeznaczono na budowę nowego szpitala powiatowego w Pionkach. Wła-
dze powiatu spełniły marzenie wielu pokoleń mieszkańców.

n 

Skrzyżowanie w Kowali doczekało się przebudowy. Teraz jest tam bezpieczne i szero-
kie rondo.

n Wyremontowano pomieszczenia w Starostwie Powiatowym dzięki czemu poprawiły 
się warunki przyjmowania klientów.

n 
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Enea Wytwarzanie gra razem z Eneą Energia Kozienice

Enea Energia Kozienice to naj-
większe stowarzyszenie sporto-
we na terenie powiatu kozieni-
ckiego, które powstało w 2007 
roku. Kontynuuje tradycje pił-
karskie w Kozienicach, poprzez  
dwie drużyny seniorskie, jak 
również  szkolenie dzieci i mło-
dzieży. Klub rozwija także sekcję 
kolarską. 

Sekcja piłki nożnej organizuje 
jednostki treningowe dla dzieci 
i młodzieży z roczników od 2018 
(najmłodsi) do 2008 (najstarsi), 
łącznie jest to 9 grup młodzie-
żowych, które szkolone są przez 
12 trenerów. Klub posiada dwie 
drużyny seniorów. I drużyna 
seniorska występuje w V lidze 
na poziomie województwa ma-
zowieckiego, II drużyna gra w 
A-klasie.

– Naszą misją jest szkolenie 
młodzieży, tak aby zawsze trzon 
I drużyny stanowili wychowan-
kowie klubu oraz rozwój I dru-
żyny, aby poprzez coraz wyższy 
poziom sportowy była miejscem 
do zrobienia pierwszego kroku 
do dalszej kariery dla młodych 
zawodników. Ten proces już jest 
rozpoczęty i obecnie chłopcy z 
roczników 2006 i 2008 zbierają 
doświadczenie w I drużynie. Nasi 
wychowankowie są powoływani 
na konsultację kadr wojewódz-
kich, a dwie najstarsze drużyny 
z rocznika 2008 i 2009 zagrają 
w lidze wojewódzkiej. Pozostałe 
reprezentują klub w ligach okrę-
gu radomskiego. Ponadto nasi 
najmłodsi podopieczni biorą 
udział w turniejach ogólnopol-
skich, które również sami orga-

nizujemy – mówi Paweł Rajn, 
Prezes Enei Energii Kozienice.

Sekcja kolarska MTB liczy 15 
zawodników, którzy reprezentu-
ją klub w cyklach zawodów orga-
nizowanych przez Lotto Poland 
Bike Marathon, Legia MTB Ma-
rathon czy MTB Cross Marathon. 
Biorą również udział w Mistrzo-
stwach Powiatu Kozienickiego w 
kolarstwie górskim i szosowym, 
Mistrzostwach Polski Amatorów, 
w kolarstwie szosowym Mazo-
via Masters czy Starachowickiej 
Strzale. Wielokrotnie stawali 
na podium zarówno klasyfikacji 
generalnej, jak i w kategoriach 
wiekowych. Również drużynowo 
kolarze najczęściej plasowali się 
w pierwszej dziesiątce zawodów.

– Warto podkreślić, że nasi za-
wodnicy uczestniczą w zajęciach 
organizowanych na obiektach 
Gminy Kozienice, która poprzez 
KCRiS dba i stale rozwija infra-
strukturę sportową w Kozieni-
cach, czego przykładem jest ba-
lon na boisku przy Zespole Szkół 
nr 1. W okresie zimowym w 
jednym czasie potrafi trenować 
ponad 100-tka dzieci – dodaje 
Paweł Rajn.

Podpisana w tych dniach umo-
wa sponsoringowa jest kontynu-
acją dotychczasowej współpracy 
i opiewa na najwyższą w historii 
tej współpracy kwotę. Więcej in-
formacji na ten temat zaprezen-
tują przedstawiciele klubu i Enei 
Wytwarzanie 16 marca 2024 
roku podczas konferencji, która 
została zaplanowana w dniu me-
czu inaugurującego sezon wio-
sennych rozgrywek piłkarskich.

Enea Wytwarzanie podpisała z Klubem Sportowym 
Enea Energia Kozienice kolejną umowę sponsoringo-

wą. Będzie obowiązywać w 2024 roku i jest największą  
z dotychczasowych.
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GMINA GŁOWACZÓW

5 lat działalności Głowaczowianek

5-lecie „Słonecznego Zakątka” Legion Głowaczów
Drużyną Roku 
w powiecie 
kozienickim

Tuż po uroczystym świętowaniu 5-lecia Miejsko-Gminnego Żłobka Maluch+ „Słoneczny 
Zakątek” przyszedł czas na kolejny jubileusz, tym razem pięciolecia działalności Koła 
Gospodyń Wiejskich „Głowaczowianki” z Głowaczowa.

Piątek 26 stycznia 2024 r. to dzień szczególnie ważny dla Miejsko-Gminnego Żłobka Maluch 
Plus „Słoneczny Zakątek” w Głowaczowie, który obchodził 5-lecie swojej działalności.

Uroczyste spotkanie odbyło 
się w sobotę 27 stycznia 2024 r. i 
było okazją nie tylko do wspólne-
go świętowania, ale również do 
podsumowań osiągnięć na prze-
strzeni pięciu lat, wspomnień 
oraz wzajemnych życzeń.

Na zaproszenie Pań odpowie-
dział Burmistrz Miasta i Gminy 
Głowaczów p. Hubert Czubaj, 
który gościł wraz z pracownika-
mi - Sekretarz p. Barbarą Dudek 
oraz Kierownikiem p. Robertem 

Grzybowskim. Obecni byli rów-
nież: Starosta Powiatu Kozieni-
ckiego p. Krzysztof Wolski, Nad-
leśniczy Nadleśnictwa Dobieszyn 
p. Paweł Sułkowski, Kierownik 
Klubu Senior+ p. Sylwester Ga-
lek, Kierownik MGOPS p. Justyna 
Malinowska, Kierownik Gminnej 
Biblioteki w Głowaczowie p. Mał-
gorzata Skierniewska.

Przewodnicząca KGW p. Danu-
ta Kulesza opowiedziała o dzia-
łalności Koła. Skierowała słowa 

podziękowań dla wszystkich, 
którzy wspierają ich działalność. 
Przygotowano również prezenta-
cję, dzięki której zaprezentowa-
no prace i osiągnięcia KGW.

- Rola Koła „Głowaczowian-
ki” na terenie naszej Gminy jest 
szczególna i widoczna. Dzięku-
ję Wam drogie panie za waszą 
piękną promującą we wspaniały 
sposób naszą gminę działalność, 
za wszystkie inicjatywy podejmo-
wane na rzecz lokalnej społecz-

ności, których nie sposób wy-
mienić. Dziękuję za wzmacnianie 
kapitału ludzkiego poprzez wy-
mianę pomysłów, rozwijania 
swoich zainteresowań i pasji. Je-
steście doskonałym przykładem 
kreatywności, przedsiębiorczości 
i wzorowej współpracy z samo-
rządem i innymi organizacjami. 
W imieniu własnym i wszystkich 
pracowników Urzędu życzę dal-
szego rozwoju, wielu owocnych 
przedsięwzięć, kolejnych pięk-

nych jubileuszy i wszelkiej po-
myślności - powiedział Burmistrz 
Miasta i Gminy Głowaczów  
p. Hubert Czubaj.

Nie obyło się bez niespodzia-
nek prezentów i pysznego tortu. 
Był to mile spędzony czas z mnó-
stwem radości i wzruszeń.

Dziękujemy Paniom z KGW 
„Głowaczowianki” za promocję 
naszej Gminy i składamy serdecz-
ne życzenia dalszej owocnej dzia-
łalności i wielu sukcesów.

W uroczystości udział wzięli 
zaproszeni goście: Kierownik De-
legatury Mazowieckiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Radomiu p. 
Krzysztof Murawski, Starosta Po-
wiatu Kozienickiego p. Krzysztof 
Wolski, Burmistrz Miasta i Gmi-
ny Głowaczów p. Hubert Czubaj, 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Głowaczowie p. Piotr Marek 
wraz z radnymi, Sekretarz Miasta 
i Gminy Głowaczów p. Barbara 
Dudek, Skarbnik Miasta i Gmi-
ny Głowaczów p. Beata Wielo-
chowska, Dyrektorzy i Wicedy-
rektorzy placówek oświatowych 
z terenu Gminy Głowaczów: p. 
Monika Kłos, p. Nina Brodowska-
-Wojdak, p. Marzena Rusinek, p. 
Małgorzata Maj, p. Grażyna Kru-
pa, p. Magdalena Strzałkowska-
-Ceglarz, Prezes LGD "Puszcza 
Kozienicka" p. Irena Bielawska, 
Kierownik Biblioteki Publicznej 
Gminy Głowaczów p. Małgorzata 
Skierniewska, Kierownik Klubu 
SENIOR+ p. Sylwester Gałek oraz 

pracownicy Urzędu Miasta i Gmi-
ny w Głowaczowie w osobach: p. 
Elżbieta Ćwiek, p.Justyna Bojar-
ska-Siębor, p. Grażyna Rybarczyk, 
p. Robert Grzybowski.

Pierwszy etap uroczystości to 
wkopanie kapsuły czasu przed 
budynkiem Żłobka, w której zna-

lazły się wspomnienia, fotogra-
fie i symbole wyjątkowych chwil 
spędzonych przez najmłodszych 
pod opieką Żłobka.

Druga część jubileuszu to za-
prezentowanie działalności pla-
cówki na przestrzeni pięciu lat. 
Ta piękna uroczystość stanowiła 
wspaniałą okazję do podsumo-
wań i refleksji, nie obyło się bez 
wzruszających wspomnień. W 
historię placówki wpisała się 
praca wielu osób – opiekunów, 
pracowników administracji i ob-
sługi, rodziców, absolwentów i 
przyjaciół. Każdy pozostawił tu 
cząstkę swojego życia, ślad po ra-
dościach, smutkach, nadziejach 
i marzeniach. Nie zabrakło słów 
uznania i wdzięczności dla perso-
nelu, który z oddaniem i poświę-
ceniem codziennie wkłada trud 
w opiekę nad najmłodszymi.

Miłym akcentem były prezen-
ty dla maluszków od przybyłych 
gości, a słodką niespodzianką  
pyszny tort.

W ubiegły piątek 2 lutego 2024 r. odbył się 30 Plebiscyt 
Sportowy, którego organizatorem było Echo Dnia.

Niezmiernie jest nam miło 
Państwa poinformować, iż druży-
ny Legion Głowaczów – Seniorzy 
oraz Rocznik 2007/2008 zdobyli 
tytuł „Drużyny Roku” w powiecie 
kozienickim. Wyróżniony został 
również Jacek Procki, którego 
uhonorowano „Trenerem Roku”.

Nagrody odebrali: trener 
rocznika 2007/2008 Konrad 
Wolski wraz z bramkarzem  
Kacprem Rybakiem.

Na uroczystości obecny był 
również Burmistrz Miasta i Gmi-
ny Głowaczów p. Hubert Czubaj, 
który wraz z Przewodniczącym 
Rady Miejskiej p. Piotrem Mar-
kiem wręczył vouchery na zakup 
sprzętu sportowego.

Składamy serdeczne gratu-
lacje oraz podziękowania za 
promocję Gminy Głowaczów. 
Życzymy wytrwałości oraz  
dalszych sukcesów.
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15-lecie Lokalnej Grupa Działania "Puszcza Kozienicka"

Blisko milion złotych dofinansowania z budżetu Województwa Mazowieckiego dla Gminy Głowaczów

Gminę Głowaczów mieli za-
szczyt reprezentować - Burmistrz 
Miasta i Gminy Głowaczów p. 
Hubert Czubaj, sekretarz UMiG 
Głowaczów p. Barbara Dudek, 
przewodniczący Rady Miejskiej w 
Głowaczowie p. Piotr Marek oraz 
pracownik UMiG Głowaczów jed-
nocześnie członek Rady LGD pani 
Justyna Bojarska - Siębor.

Ponadto w uroczystościach 
wzięły udział Koła Gospodyń 
Wiejskich, zaprzyjaźnione Lokal-
ne Grupy Działania, stowarzysze-
nia oraz organizacje.

Dzięki bardzo dobrej współ-
pracy, w ramach LGD „Puszcza 
Kozienicka”, Gminy Głowaczów, 
Urzędu Marszałkowskiego Wo-
jewództwa Mazowieckiego w 
Warszawie, przedsiębiorców, or-
ganizacji pozarządowych i osób 
fizycznych przez 15 lat udało się 
zrobić wiele dobrego dla naszych 
mieszkańców.

Środki z funduszy UE trafiły 
m.in. na dofinansowanie budo-
wy świetlicy wiejskiej w Maria-
nowie, powstały place zabaw w 
Miejskiej Dąbrowie, Bobrowni-
kach, Marianowie, Maciejowi-
cach, utwardzono plac przy OSP 
Cecylówka - Brzózka. Pozyskane 
środki przez gminę opiewają na 

kwotę ponad 450 tys. zł.
Środki za pośrednictwem LGD 

trafiły również do lokalnych 
przedsiębiorców, KGW, stowarzy-
szeń na organizację m.in. imprez 
integrujących i aktywizujących 
lokalną społeczność, wsparto 
współpracę ogólnopolską i mię-
dzynarodową połączoną z promo-
cją lokalnych produktów i wiele, 

wiele innych działań.
W imieniu własnym, pracow-

ników samorządu gminnego, 
przedsiębiorców, stowarzyszeń 
i wszystkich beneficjentów, 
bardzo dziękuję za życzliwość, 
wsparcie i rozwój naszej gmi-
ny. Niech dzisiejszy jubileusz 
będzie doskonałym podsumo-
waniem osiągnięć pani Prezes 

Ireny Bielawskiej, pracowni-
ków LGD, Zarządu i całej współ-
pracującej społeczności. Życzę 
wytrwałości, realizacji naszych 
wspólnych inicjatyw i planów 
dla dobra naszych mieszkańców 
i rozwoju poprawiających jakość 
życia w naszych małych ojczy-
znach - powiedział Burmistrz  
p. Hubert Czubaj.

W dniu 9 lutego 2024 r. miał miejsce jubileusz z okazji 
15-lecia działalności Lokalnej Grupy Działania "Pusz-

cza Kozienicka". Wśród zaproszonych gości znaleźli się m.in. 
pan Rafał Rajkowski wicemarszałek Województwa Mazo-
wieckiego, pan Leszek Przybytniak i pan Tomasz Śmietanka 
Radni Sejmiku Województwa Mazowieckiego, pan Krzysztof 
Wolski Starosta Powiatu Kozienickiego wraz z panią Małgo-
rzatą Bebelską wicestarostą, przedstawiciele władz Gmin  
z terenu powiatu Kozienickiego.

993.378,00 - - tyle dokładnie Samorząd Województwa Mazowieckiego przeznaczył na wspar-
cie zadań wnioskowanych przez Gminę Głowaczów. Są to inwestycje ważne dla lokalnych spo-
łeczności, które poprawią jakość i bezpieczeństwo życia mieszkańców. Samorząd wojewódz-
twa po raz kolejny udowadnia, że prowadzi działania proinwestycyjne mające duży wpływ na 
równomierny rozwój naszego regionu.

W budżecie Mazowsza zare-
zerwowano rekordową kwotę 
na programy wsparcia, takie jak 
MIAS, Mazowsze dla: zwierząt, 
klimatu, czystego powietrza, lokal-
nych centów, OSP i wiele innych. 
Wśród szczęśliwych beneficjentów 
nie mogło zabraknąć Gminy Gło-
waczów. Poniżej przedstawiamy 
Państwu zestawienie pozyskanej 
pomocy finansowej.

Największe dofinansowanie 
otrzymaliśmy na zadanie pn. 
”Modernizacja boiska sportowe-
go ORLIK przy Publicznej Szkole 
Podstawowej w Głowaczowie” w 
ramach Mazowieckiego Instru-
mentu Wsparcia Infrastruktury 
Sportowej „Mazowsze dla sportu 
2024” w wysokości 226 730,00 zł. 
Zadanie polegać będzie na wymia-
nie nawierzchni z trawy sztucznej 
boiska, wymianie piłkochwytów i 
elementów ogrodzenia, zakupio-
ne zostaną również dwie bramki 
z siatkami. Dzięki realizacji projek-
tu dzieci i młodzież szkolna oraz 
młodzież zrzeszona w lokalnych 
klubach sportowych zyska zmo-
dernizowany i ulepszony obiekt 
do aktywności sportowej. Termin 
realizacji zadania : maj 2024 – gru-
dzień 2024.

Zadanie to dofinansowane rów-
nież z Ministerstwa Sportu i Tury-
styki, w ramach programu „Moje 
Boisko – Orlik 2012” – edycja 2023 
w kwocie 421.460,00 zł.

Przewidywany całkowity koszt 
(połączone zadania z Urzędu Mar-
szałkowskiego i Ministerstwa Spor-
tu i Turystyki): 842.920,00 zł.

Kolejne wspaniałe wiadomości 
dla naszych jednostek Ochotni-
czych Straży Pożarnych.

W ramach zadania „OSP-edycja 
2024” Gmina Głowaczów otrzy-
mała dofinansowanie w wysoko-
ści 40.000,00 zł dla jednostek OSP 
Bobrowniki, Cecylówka – Brzózka, 
Lipa i Miejska Dąbrowa. Wartość 
realizacji całego zadania wyniesie 

ponad 80.000,00 zł. W ramach 
tego zadnia Gmina Głowaczów 
będzie mogła zakupić nowy sprzęt 
ratowniczo-gaśniczy, między inny-
mi: ubrania specjalne i koszarowe, 
radiotelefony nasobne, przedłuża-
cze, latarki, rozdzielacze kulowe, 
prądownice, przecinarki, flary i 
inne. Pozyskany sprzęt znacząco 
wpłynie na wzrost efektywności i 
skuteczności działań ratowniczych 
prowadzonych przez druhów na-
szych jednostek OSP.

Następna pomoc finansowa na 
zadanie w ramach „MAZOWIECKIE 
STRAŻNICE OSP-edycja 2024” to 
kwota 20.000,00 zł, która przezna-
czona zostanie na modernizację w 
budynku OSP w Ursynowie. Otrzy-
mana dotacja pozwoli na zorgani-
zowanie szatni dla strażaków oraz 
magazyn na sprzęt, powstanie 
również nowa posadzka, odświe-
żone zostaną ściany wewnętrzne 
oraz wymieniona instalacja elek-
tryczna. Wykonane prace popra-
wią wizualny wygląd pomieszcze-
nia, jak również wpłyną korzystnie 
na poprawę bezpieczeństwa stra-
żaków ochotników w OSP Ursy-
nów.

Po raz drugi rozszerzymy akcję 
sterylizacji i kastracji psów i kotów 
oraz czipowania zwierząt. Działa-
nie to zyskało duży odzew w po-
przednim roku, w związku z czym 
ponawiamy przedsięwzięcie.

Otrzymane dofinansowanie w 
kwocie 16.648,00 zł w ramach 
„Mazowieckiego Programu Wspar-
cia Zapobiegania Bezdomności 
Zwierząt - Mazowsze dla zwierząt 
2024” pozwoli na ograniczenie 
nad populacji psów i kotów. Jest 
to najbardziej skuteczna i humani-
tarna metoda. Zapobiegnie to bez-
domności i zminimalizuje liczbę 
zwierząt trafiających do schronisk.

Z kolejnej wiadomości ucieszą 
się mieszkańcy sołectwa Stanisła-
wów, gdyż właśnie w tej miejsco-
wości powstanie nowy budynek 

– świetlica wiejska.
W ramach programu wsparcia 

„Mazowsze dla lokalnych centrów 
integracyjnych 2024” pozyskali-
śmy dofinansowanie w wysokości 
200.000,00 zł wybudowana zo-
stanie świetlica wiejska. Zadanie 
zaspokoi potrzeby społeczne i 
kulturalne mieszkańców sołectwa 
Stanisławów. Będzie służył w ce-
lach organizacji zebrań i spotkań, 
jak również spełni rolę centrum 
kulturalno-społecznego. Będą od-
bywały się tam zajęcia, warsztaty i 
kursy rozwijające zainteresowania 
i talenty mieszkańców.

Zwiększenie bezpieczeństwa 
w ruchu drogowym poprzez mo-
dernizację oświetlenia, to kolejne 
zadanie z dofinansowaniem w ra-
mach „Mazowieckiego Instrumen-
tu Aktywizacji Sołectw MAZOW-
SZE 2024”. Otrzymane wsparcie 
pozwoli wybudować lub wymienić 
lampy oświetleniowe na energo-
oszczędne zmniejszające zużycie 
energii, co w znaczący sposób ob-
niży rachunki i co najważniejsze 
poprawi bezpieczeństwo uczestni-
ków ruchu.

Pierwsze dofinansowanie to 
kwota 60.000,00 zł, która przezna-
czona zostanie na budowę oświet-
lenia w miejscowościach: Emilów, 
Mariampol, Sewerynów i Macie-
jowice. Całkowity przewidywany 
koszt tej inwestycji to 120.000,00 
zł. Natomiast mieszkańcy Chod-
kowa i Stawek mogą liczyć na 
modernizację już istniejącego 
oświetlenia, gdyż przyznane dofi-
nansowanie w kwocie 30.000,00 
zł pozwoli na wymianę lamp na 
energooszczędne.

W ramach programu „Mazow-
sze dla czystego powietrza” Gmina 
Głowaczów otrzymała dofinanso-
wanie w kwocie 200.000,00 zł na 
realizację zadania pod nazwą: „Za-
kup zamiatarki do czyszczenia po-
wierzchni na mokro”, które będzie 
współfinansowane ze środków 

Samorządu Województwa Mazo-
wieckiego.

Założeniem realizacji zada-
nia jest eliminacja pyłowych 
zanieczyszczeń powietrza po-
chodzących z ulic, chodników 
powierzchni utwardzonych na te-
renie gminy Głowaczów. Oprócz 
estetyki, czyste ulice mają duże 
znaczenie dla bezpieczeństwa i 
zdrowia mieszkańców. Urządze-
nie sprzątające wykorzystywane 
będzie do sprzątania powierzchni 
utwardzonych tj.: ulic, chodników, 
parkingów, ścieżek rowerowych, 
placów i skwerów z piasku, prze-
rostów zieleni i odpadów. Przewi-
dywany całkowity koszt zadania to 
319.025,10 zł.

Kolejne zadanie to „Nasadzenia 
zieleni w miejscowości Głowa-
czów” w ramach programu „Ma-
zowsze dla klimatu 2024”, na które 
otrzymaliśmy dofinansowanie w 
kwocie 200.000,00 zł.

W ramach zadania zaplanowano 
zagospodarowanie działek położo-
nych przy ul. 11 Listopada w Gło-
waczowie. Zakres rzeczowy zada-
nia obejmuje nasadzenia nowych 
roślin w ramach zadania sprzyjają-
cego bioróżnorodności, związane-
go z adaptacją do zmian klimatu: 
wykonanie trawnika, nasadzenia 
drzew, nasadzenia bylin i traw, na-
sadzenia krzewów, ułożenie mat 
przepuszczalnych pod nasadzenia, 
ułożenie obrzeży oddzielających 
zieleń. Całkowity przewidywany 
koszt zadania to 313.485,90 zł.

Otrzymane wsparcie jest po-
twierdzeniem dużej aktywności 

naszego samorządu. Inwestycje 
i zadania, na które otrzymaliśmy 
dofinansowanie było bardzo długo 
wyczekiwane i bardzo potrzebne. 
Są to zadania, które mają integro-
wać i pobudzać do działania zwięk-
szając potencjał kapitału ludzkiego, 
jak budowa świetlicy w Stanisławo-
wie, zadania proekologiczne, jak 
zakup zamiatarki ulic, nasadzenie 
zieleni, poprawa bezpieczeństwa 
poprzez zakup nowego sprzętu ra-
towniczo – gaśniczego dla naszych 
OSP. Do dofinansowania z Mini-
sterstwa Sportu dołożymy środki 
z Samorządu Województwa Mazo-
wieckiego na modernizację orlika 
co spowoduje, że zdecydowanie 
mniej będziemy musieli zaanga-
żować własnych funduszy. Kolejny 
rok będziemy wspierać naszych 
mieszkańców i wspólnie podejmo-
wać działania zmniejszające bez-
domność zwierząt, bo zauważamy 
problemy w tym obszarze. Wybu-
dujemy kolejne odcinki wniosko-
wanego oświetlenia drogowego, 
aby zwiększyć bezpieczeństwo 
uczestników drogi, szczególnie 
tych niechronionych czyli pieszych. 
Chciałbym podkreślić bardzo do-
brą współpracę z Samorządem 
Województwa Mazowieckiego w 
tej kadencji i podziękować panu 
wicemarszałkowi Województwa 
Mazowieckiego Rafał Rajkowski i 
panom Radnym Leszkowi Przybyt-
niakowi i Tomaszowi Śmietance 
za pomoc, życzliwość i otwartość 
na potrzeby mieszkańców Miasta 
i Gminy Głowaczów – powiedział 
burmistrz Hubert Czubaj.
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Uroczyste obchody 160. rocznicy bitwy pod Lipą

Nowy wóz strażacki dla OSP Głowaczów

15 lutego 2024 r. odbyły się uroczyste obchody 160. rocz-
nicy bitwy pod Lipą, która została stoczona 15 lutego 

1864 r. podczas Powstania Styczniowego.

W dniu 18.02.2024 r. w Grabowie nad Pilicą burmistrzowie oraz wójtowie z terenu powiatu 
kozienickiego podpisali umowy na zakup nowych wozów strażackich z pełnym wypo-

sażeniem dla swoich jednostek. Między innymi jedną z gmin była Gmina Głowaczów, która 
podpisała umowę z Województwem Mazowieckiem reprezentowanym przez p. Adam Struzik 
Marszałka Województwa Mazowieckiego i p. Rafał Rajkowski Wicemarszałka Województwa 
Mazowieckiego, Gminę Głowaczów reprezentowali Burmistrz Miasta i Gminy Głowaczów p. 
Hubert Czubaj oraz Skarbnik Miasta i Gminy Głowaczów Beata Wielochowska.

Uroczystości w Lipie zostały 
poprzedzone złożeniem wień-
ców na cmentarzu parafialnym 
w Głowaczowie, na zbiorowej 
mogile przez władze Urzędu Mia-
sta i Gminy w Głowaczowie oraz 
społeczność PSP im. T. Kościusz-
ki w Głowaczowie i PSP im. W.B. 
Głowackiego w Brzózie.

Uroczystości rozpoczęły się 
mszą świętą pod przewodni-
ctwem wikarego Parafii Gło-
waczów ks. Marcina Jarząbka, 
proboszcza Parafii Łękawica ks. 
Sławomira Ogorzałka oraz pro-
boszcza Parafii Głowaczów ks. 
Zdzisława Kałuzińskiego. Oprawę 
muzyczną podczas mszy zapew-
nił organista Jacek Wilkowski.

Po mszy świętej zgromadze-
ni odśpiewali hymn państwowy 
oraz hymn Powstańców Stycz-
niowych.

W tegorocznych obchodach 
uczestniczyli zaproszeni goście: 
Wicewojewoda Mazowiecki 
Patryk Fajdek, doradca Woje-
wody Konrad Sałek, Starosta 
Powiatu Kozienickiego Krzysztof 
Wolski, Burmistrz Miasta i Gmi-
ny Głowaczów Hubert Czubaj, 
przewodniczący Rady Miejskiej 
w Głowaczowie Piotr Marek 
wraz z radnymi, sekretarz Mia-
sta i Gminy Głowaczów Barbara 
Dudek, skarbnik Miasta i Gmi-
ny Głowaczów Beata Wielo-
chowska, Wójt Gminy Stromiec  
Krzysztof Stykowski.

Wśród zaproszonych gości nie 
zabrakło dyrektorów placówek 
oświatowych i opiekuńczych 
wraz z pocztami sztandarowymi 
oraz kierowników jednostek or-
ganizacyjnych i referatów Urzędu 
Miasta i Gminy w Głowaczowie 
wraz z pracownikami. Ponadto 
w uroczystościach wzięli udział: 
Nadleśniczy Nadleśnictwa Do-

bieszyn Paweł Sułkowski wraz z 
pocztem sztandarowym, prezes 
Związku Piłsudczyków RP Towa-
rzystwa Pamięci Józefa Piłsud-
skiego oddział Głowaczów Jan 
Czachowski, Komendant Powia-
towy Państwowej Straży Pożar-
nej w Kozienicach bryg. Kamil 
Bieńkowski, Komendant Komi-
sariatu Policji w Grabowie nad 
Pilicą podinspektor Rafał Tom-
czyk, poczty sztandarowe ochot-
niczych straży pożarnych.

Wśród zgromadzonych go-
ści byli również sołtys i miesz-
kańcy sołectwa Lipa oraz 
pobliskich miejscowości, ucz-
niowie ze szkół podstawowych  
z terenu gminy Głowaczów.

W ramach uczczenia pamię-
ci poległych pod Lipą została 
oddana salwa honorowa przez 
Grupę Rekonstrukcji Historycz-
nych „DEZERTER”. Z kolei Gru-
pa Rekonstrukcji Historycznych 
Warka pełniła honorową wartę  
przy pomniku.

Rys historyczny oraz historię 
powstania pomnika uczestnikom 
uroczystości przedstawili nauczy-
ciel PSP im. Tadeusza Kościuszki 
Głowaczów Agnieszka Olczak 
i Prezes Związku Piłsudczyków  
RP Jan Czachowski.

Spośród przybyłych gości głos 
zabrali: Burmistrz Miasta i Gmi-
ny Głowaczów Hubert Czubaj i 
Starosta Powiatu Kozienickiego 
Krzysztof Wolski.

 - Znajdujemy się w jednym z 
najważniejszych miejsc histo-
rycznych na terenie naszej gmi-
ny. To miejsce symbolizuje nam 
poświęcenie, miłość do ojczyzny, 
niezłomność, ogromną determi-
nację życia w wolnej i niepod-
ległej Polsce. Rzeczpospolita w 
swojej pięknej, a zarazem boles-
nej historii, miała wspaniałych 

dowódców, oddanych obrońców 
gotowych oddać za suwerenność 
jej i przyszłych pokoleń czyli nas. 
Za naszą wolność jako naród 
zapłaciliśmy cenę milionów ist-
nień. Dzisiejsze spotkanie skła-
nia nas do refleksji: jak bardzo 
chociażby powstańcy powstania 
styczniowego pragnęli wolno-
ści, że mimo ogromnej przewagi 
zaborcy carskiego, braku regu-
larnej armii, mimo kar w posta-
ci plutonu egzekucyjnego czy 
szubienicy zdecydowali się wal-
czyć. Mieli ogromną wiarę, byli 
gotowi do złożenia największej 
ofiary czyli własnego życia. Dla-
tego naszym obowiązkiem jest 
nie tylko pamiętać o tych wyda-
rzeniach, o bohaterach, ale rów-
nież przekazywać i utrwalać licz-
nie zgromadzonej młodzieży, jak 
podtrzymywać polskość, kształ-
tować wartości patriotyczne. 
Patriotą może być każdy wolny 
dumny ze swojego kraju oby-
watel. Patriotą powinien być 
każdy niezależnie od poglądów, 
sympatii politycznych czy prze-
konań. Właśnie takie miejsce 
jak to powinno łączyć. Łączyć 
nas wszystkich, wdzięcznych, że 
dzięki takim obrońcom możemy 
żyć w pięknej rozwijającej się 
Polsce. Pamiętam doskonale na-
sze spotkanie tu w tym miejscu 
dwa lata temu, kiedy wszyscy  

z niepokojem kierowaliśmy nasz 
wzrok na wschód. Słowa o wal-
ce z okupantem, walce o wol-
ność swojej ojczyzny, naszych 
ukraińskich braci uświadomiły i 
udowodniły, że cały czas musimy 
zachować czujność i być gotowi 
do jej obrony. Słowa o walce o 
swój dom, swoich najbliższych 
i swojej ojczyzny nabrały jakże 
jak najbardziej realnego, teraź-
niejszego wymiaru i znaczenia. 
Musimy budować siłę naszego 
suwerennego i niepodległego 
Państwa, tak jak chcieli ojcowie 
naszej niepodległości. Słowa po-
dziękowania kieruję do wszyst-
kich przybyłych w dniu dzisiej-
szym do miejscowości Lipa, aby 
razem oddać cześć powstań-
com. Dziękuję księżą za modli-

twę, przedstawicielom instytucji 
i służb mundurowych, młodzie-
ży, pocztom sztandarowym, dy-
rektorom placówek oświato-
wych i opiekuńczych, radnym, 
sołtysom. Słowa podziękowania 
za oprawę muzyczną i nagłoś-
nienia dla p. Arkadiusza Czarne-
ckiego. Natomiast mieszkańcom 
Lipy słowa uznania za wkład 
i zaangażowanie w dbanie o 
pomnik oraz wszelkie prace po-
rządkowe – jesteście Państwo 
przykładem dbałości o ważne 
miejsce historyczne - powiedział 
Burmistrz p. Hubert Czubaj. 

Na zakończenie obchodów 
przybyłe delegacje złożyły wią-
zanki kwiatów i zapaliły znicze 
pod pomnikiem.

Na podpisana umowy byli 
obecni również przedstawiciele 
jednostki OSP Głowaczów w oso-
bach Prezesa OSP Głowaczów 
druha Wiktora Czubaja oraz 
Skarbnika OSP Głowaczów druha 
Adama Bolka.

Gmina Głowaczów otrzyma-
ła dofinansowanie w wysokości 
2.151.341,16 zł na zakup nowe-

go ciężkiego samochodu ratow-
niczo- gaśniczego wraz z pełnym 
wyposażeniem dla jednostki OSP 
Głowaczów, co stanowi 85% war-
tości zadania czyli 2 530 989,60 zł

w ramach naboru FEMA.02.04-
-IP.01-002/23, Priorytet II „Fun-
dusze Europejskie na zielony 
rozwój Mazowsza” dla Działania 
2.4 „Dostosowanie do zmian kli-

matu”, Typ projektów: „Sprzęt 
i infrastruktura do celów zarzą-
dzania klęskami i katastrofami” 
Funduszy Europejskich dla Ma-
zowsza 2021-2027 - Region Ma-
zowiecki Regionalny.

Zakupiony samochód znacznie 
poprawi standard ratowniczo - 
gaśniczy tej jednostki.

Samorząd Województwa Ma-

zowieckiego na wsparcie gmin w 
zakupie samochodów przezna-
czył ponad 253 mln. zł. Zostanie 
zakupionych 188 nowych śred-
nich i ciężkich wozów bojowych. 
Kwota dofinansowanie dla naszej 
gminy jest największa ze wszyst-
kich dotacji przekazanych na ten 
cel.

Zakup nowego samochodu w 
znacznym stopniu wpłynie na 
poprawę bezpieczeństwa miesz-
kańców naszej gminy oraz całego 
powiatu.

Projekt zostanie zrealizowany 
do 31.03.2025 r.

-Bardzo odpowiedzialnie jako 
samorząd podchodzimy do za-
pewnienia i poprawy bezpie-
czeństwa naszych mieszkańców. 
Wspólne działanie pozwoliło na 
realizację bardzo wielu inwesty-
cji w tym zakresie jak, budowa 
nowej strażnicy w Brzózie, roz-
budowa boksów garażowych w 
Głowaczowie, termomoderni-
zacja i remont strażnic, montaż 
instalacji fotowoltaicznych na 
wszystkich budynkach OSP, za-
kup nowego i nowoczesnego 
sprzętu. Trzeba również pod-

kreślić ogromną determinację 
Zarządu Województwa Mazo-
wieckiego i Sejmiku w zrozumie-
niu i chęci pozytywnego rozpa-
trzenia wszystkich wniosków, 
które wpłynęły w tym naborze. 
Przeznaczona pierwotnie aloka-
cja środków nie wystarczyła dla 
wszystkich chętnych. Dzięki od-
powiedzialności, pomocniczości i 
kreatywności m.i.n Wicemarszał-
ka Województwa Rafała Rajkow-
skiego, zostały te środki zwięk-
szone i możemy realizować tak 
ważne zadanie przy niewielkim 
wkładzie własnym, które wynosi 
15%. W imieniu własnym, OSP 
Głowaczów składam za to ser-
deczne podziękowanie panom 
Marszałkom, Radym Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego 
– powiedział Burmistrz Miasta 
i Gminy Głowaczów p. Hubert 
Czubaj.

Partnerami wydarzenia są: 
Przedstawicielstwo Komisji Eu-
ropejskiej w Polsce, Muzeum 
Sportu i Turystyki w Warszawie, 
Muzeum Niepodległości, Funda-
cja My Obywatele UE im. W.B. 
Jastrzębowskiego.
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Wspólne ćwiczenia strażaków i terytorialsów w Głowaczowie
W dniu 11.02.2024 roku na stadionie sportowym LEGION 

w Głowaczowie odbyły się wspólne ćwiczenia, w których 
udział wzięła VI Mazowiecka Brygada Wojsk Obrony Terytorial-
nej im. Rtm. Witolda Pileckiego, Państwowa Straż Pożarna w 
Kozienicach pod przewodnictwem druha bryg. mgr inż. Pawła 
Kowalskiego Zastępcy Komendanta Powiatowego PSP w Kozieni-
cach, zastępy OSP włączone do KSRG z terenu gminy Głowaczów 
OSP Brzóza, OSP Głowaczów oraz OSP Miejska Dąbrowa wraz z 
członkami Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych pod przewodni-
ctwem Burmistrza Miasta i Gminy w Głowaczowie Pana Huberta 
Czubaja jednocześnie pełniącego funkcję Prezesa Powiatowego 
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Kozienicach.

Głównym założeniem ćwiczeń 
było współdziałanie w sytua-
cjach kryzysowych jak również 
wspólne ćwiczenia z zakresu 
kwalifikowanej pierwszej pomo-
cy oraz ratownictwa drogowe-
go. Strażacy zostali zapoznani ze 
sprzętem wojskowym będącym 
na wyposażeniu WOT-u, mogli 
stoczyć walkę wręcz zaprezento-
waną przez wykwalifikowanych 
instruktorów, jak również zapo-
znać się z bronią krótką i długą 
używaną w wojsku.

W czasie ćwiczeń był zaaranżo-
wany wypadek samochodowy z 
zakleszczonym poszkodowanym 
w środku pojazdu, wspólna ak-
cja ratownicza została przepro-
wadzona błyskawicznie i bardzo 
profesjonalnie.

Kpt. Damian Lenart podkreślił, 
że cele ćwiczeń zostały zrealizo-
wane, podziękował za bardzo 
dobrą organizację oraz zadekla-
rował chęć udziału WOT-u w ko-
lejnych wspólnych ćwiczeniach 
na terenie gminy Głowaczów.

Ćwiczenia były doskonałą oka-
zją do zbliżonego do rzeczywisto-

ści dotarcia do osób zakleszczo-
nych w pojazdach, ewakuacji ich i 
udzielenia kwalifikowanej pomo-
cy przedmedycznej. Trenowane 
epizody cieszyły się zaintereso-
waniem młodzieżowych drużyn, 
które miały możliwość również w 
praktycznych zajęciach doskona-
lić udzielanie pierwszej pomocy. 
Cele ćwiczeń zostały zrealizowa-
ne, wymieniliśmy się doświad-
czeniami, zaprezentowaliśmy po-
siadany sprzęt i możliwości jego 
użycia – skomentował Burmistrz 
p. Hubert Czubaj.

Bal charytatywny 2024
Wspaniała impreza - Bal charytatywny 2024, na 

której miał przyjemność gościć Burmistrz Mia-
sta i Gminy Głowaczów p. Hubert Czubaj, odbyła się w 
ubiegłą sobotę 10.02.2024 r. w Dworku Hetmańskim 
w Moniochach. To już piąta edycja balu, którego głów-
nym celem jest zebranie środków finansowych na orga-
nizację letniego obozu piłkarskiego dla podopiecznych 
trenera Piotra Bolka. Oprócz samego uczestnictwa, co 
już jest „dołożeniem cegiełki”, można wylicytować wie-
le gadżetów, takich jak koszulki czy piłki z podpisami 
znanych piłkarzy.

Młodych sportowców wsparł 
również Burmistrz p. Hubert 
Czubaj, który wylicytował ko-
szulkę Kuby Błaszczykowskiego. 
Przekazał również komplet stro-
jów sportowych sfinansowany 
przez sponsora, co jest potwier-
dzeniem dobrej współpracy 
z Burmistrzem i samorządem 
gminnym.

Serdecznie gratulacje dla tre-
nera Piotra Bolka, który jest 
pomysłodawcą i organizatorem 
balu. Jego zapał i pasja do spor-
tu, jakim jest w głównym mierze 
piłka nożna, przekłada się na 
wyniki młodych sportowców. 
Jest to również świetna promo-
cja Gminy Głowaczów, za którą 
składamy serdeczne podzięko-
wania.

Na tegorocznym balu gościli 
również: Krzysztof Wolski Staro-
sta Powiatu Kozienickiego, Kamil 
Witkowski Prezes Radomskiego 
Okręgu Związku Piłki Nożnej, 
Grzegorz Wilkowski właściciel 
firmy EXPOL transport i spedy-
cja, Piotr Marek Przewodniczą-
cy Rady Miejskiej w Głowaczo-
wie. Oprócz zaproszonych gości 
obecni byli rodzice zawodników 
UKS, sympatycy – wszyscy świet-
nie się bawili do białego rana w 
miłej i fantastycznej atmosferze.

W swoim przemówieniu bur-
mistrz Hubert Czubaj skierował 
podziękowania dla całej drużyny 
UKS-u trenera Piotra Bolka, ro-
dziców i wszystkich sympatyków 
i sponsorów tej drużyny:

W imieniu samorządu bardzo 
Wam dziękuję za najlepszą pro-
mocję poprzez sport. Gratuluję 
wielu sukcesów, tych zespoło-
wych, jak również indywidu-
alnych w postaci wyróżnień i 
powołań do kadr ROZP i MZPN. 
Jesteście wzorem do naśladowa-
nia, pod względem organizacyj-
nym i współpracy z fantastycz-
nym liderem, jakim niewątpliwie 
jest trener Piotr Bolek. Osoba, 
która więcej czasu poświęca za-
wodnikom, niż swoim dzieciom. 
To wynika z ogromnej pasji, za-
angażowania i profesjonalnego 
podejścia do stawianych przed 
sobą ambitnych celów. War-
to podkreślić nowy trend jaki 
można ostatnio zauważyć, czy-
li do Głowaczowa na zajęcia z 
piłki nożnej dołączają chłopcy z 
Warki, Kozienic, Pionek. Zjawi-
sko do tej pory raczej odwrotne. 
Nowy komplet strojów noście 
godnie i dumnie reprezentujcie 
klub UKS Miasto i Gminę Gło-
waczów – powiedział Burmistrz  
p. Hubert Czubaj.

BURMISTRZ MIASTA I  GMINY GŁOWACZÓW
OGŁASZA  PRZETARG USTNY NIEOGRANICZONY

Na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Głowaczów, położonej w Miejskiej Dąbrowie 
oznaczonej numerami  106/4, 106/5 o pow.; 0,3600 ha,  dla której Sąd Rejonowy w Kozienicach prowadzi Księgę 
Wieczystą Nr  KW  RA1K/00015168/1 

Nieruchomość  zlokalizowana jest we wsi Miejska Dąbrowa przylegająca do  drogi krajowej nr 48(Kozienice-
-Białobrzegi) o nawierzchni asfaltowej z której  brak jest zjazdu z DK48 na nieruchomość składającą  się z działek 
nr 106/4 i 106/5. Teren  działek jest porośnięty trawą i częściowo podmokły. Nieruchomość użytkowana jest jako 
łąka i pastwisko.  Na terenie działki nr 106/4 są pozostałości   szopy drewnianej bez wartości użytkowej do roz-
biórki, oraz  nieczynna studnia z kręgów betonowych. Przy granicy działki 106/4 znajduje się  słup elektryczny 
linii niskiego napięcia , przez  południowa część działki  przebiega sieć wodociągowa . Działka 106/5  znajduje 
się  na terenie oznaczonym symbolem RMe- tereny rolne związane obszarami użytków zielonych położonych w 
dolinie dorzeczu Radomki natomiast działka 106/4 jest oznaczonym symbolem MN/RM- tereny mieszkaniowo-
-usługowe i zabudowy zagrodowej

Cena wywoławcza nieruchomości wynosi 33 000,00 zł brutto, wadium w wysokości 3 000,00 zł 
Przetarg odbędzie się w dniu 12 marca 2024 r. o godz. 13:00 w Urzędzie  Miasta i Gminy Głowaczów ul. Rynek 

35, 26-903 Głowaczów w sali konferencyjnej.
Warunkiem przystąpienia do przetargów jest wniesienie wadium  na konto Urzędu Miasta i Gmi-

ny Głowaczów Nr 57 9125 0000 0374 2000 0080 we wskazanej wysokości najpóźniej do dnia  
11 marca 2024 r., 

Pełna treść ogłoszenia przetargu będzie  wywieszona na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta i Gminy  Głowaczów, 
oraz na stronach internetowych www.glowaczow.pl, www.bip.glowaczow.pl

Szczegółowe informacje w sprawie przetargu można uzyskać w Urzędzie Miasta i  Gminy Głowaczów  ul. Ry-
nek 35, 26-903 Głowaczów w godzinach pracy urzędu  lub telefonicznie pod numerem 48 623 10 75 wew. 121

BURMISTRZ MIASTA I GMINY GŁOWACZÓW
OGŁASZA TRZECI  PRZETARG USTNY NIEOGRANICZONY

Na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Głowaczów, położonej w Cecylówce-Brzózkiej 
oznaczonej numerami  695/1, 695/4 o pow.; 0,7562 ha, dla której Sąd Rejonowy w Kozienicach prowadzi Księgę 
Wieczystą Nr  KW  RA1K/00057105/8,  RA1K/00057106/5

Nieruchomość gruntowa zabudowana położona w Cecylówce-Brzózkiej gmina Głowaczów, powiat kozie-
nicki woj. Mazowieckie. Nieruchomość oddalona około 6 km od Brzózy oraz około 9 km w kierunku południo-
wym od Głowaczowa, położona przy końcu wsi przy drodze powiatowej o nawierzchni asfaltowej. Bezpośred-
nie sąsiedztwo stanowi zabudowa mieszkaniowa zagrodowa, budynek byłego Domu Nauczyciela oraz tereny 
leśne. Zabudowana jest budynkiem byłej Szkoły Podstawowej o konstrukcji murowanej, II kondygnacyjnym 
częściowo podpiwniczonym z salą gimnastyczną o pow. Zabudowy 583,00 m2 i pow. Użytkowej 872,15 m2 . 
Nieruchomość wyposażona   w media: wodociąg gminny, kanalizacja sanitarna do szamba własnego, energie 
elektryczna, c.o-olejowe, telefoniczne

Cena wywoławcza nieruchomości wynosi 380 000,00 zł brutto, wadium w wysokości 38 000,00 zł 
Drugi  przetarg na sprzedaż w/w działek został przeprowadzony w dniu 15.01.2024 r., który zakończył się 

wynikiem negatywnym
Przetarg odbędzie się w dniu 12 marca 2024 r. o godz. 12:00 w Urzędzie  Miasta i Gminy Głowaczów ul. Rynek 

35, 26-903 Głowaczów w sali konferencyjnej.
Warunkiem przystąpienia do przetargów jest wniesienie wadium  na konto Urzędu Miasta i  Gminy Głowa-

czów  Nr 57 9125 0000 0374 2000 0080 we wskazanej wysokości  najpóźniej  do dnia 11 marca  2024 r., 
Pełna treść ogłoszenia przetargu będzie  wywieszona na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta i Gminy  Głowaczów, 

oraz na stronach internetowych www.glowaczow.pl, www.bip.glowaczow.pl.
Szczegółowe informacje w sprawie przetargu można uzyskać w Urzędzie Miasta i Gminy Głowaczów ul. Ry-

nek 35, 26-903 Głowaczów w godzinach pracy urzędu  lub telefonicznie pod numerem 48 623 10 75 wew. 121
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Maja - pierwsza dziewczynka.n 

Mikołaj - pierwszy chłopiec.n 

Rzeczy wielkie dzieją się tu od dawna

Pierwsze kozienickie
dzieci roku 2024

Rok 2024 jest rokiem, w którym przypadło 475–lecie nadania praw miejskim Kozienicom.  
Tę doniosłą rocznicę kozienicki samorząd postanowił uczcić w wyjątkowy sposób – nadając 

Gminie sztandar. Na tę okoliczność opracowane zostało także logo „475-lecia”, które konse-
kwentnie będzie się 
pojawiało na mate-
riałach promują-
cych różnorodne 
przedsięwzięcia or-
ganizowane w jubi-
leuszowym roku. 

Mikołaj – jest „Pierwszym Kozieniczaninem”, urodzo-
nym w 2024 roku. Chłopiec przyszedł na świat 1 stycz-

nia, pięć minut po północy. W chwili narodzin ważył 3 kg i 
mierzył 54 cm. Z kolei Maja – jest „Pierwszą Kozieniczan-
ką”. Dziewczynka przyszła na świat również 1 stycznia, jed-
nak znacznie później, bo o godz. 22: 27, a w chwili narodzin  
ważyła 2800 g i mierzyła 53 cm.

- Nie sposób przejść 
obojętnie wobec 
przypadającej na ten 
rok rocznicy nada-
nia praw miejskich Kozienicom, 
które miały ogromny wpływ 
na kształt miejsca w którym 
żyjemy. Kozienice to miasto 
królewskie, z wielowiekową 
tradycją. Zarówno miasto jak i 
cała gmina brały udział w naj-
ważniejszych wydarzeniach hi-
storycznych dla Polski – potop 
szwedzki, powstania listopado-
we, styczniowe, pierwsza i dru-
ga wojna światowa. To na tym 
terenie polował król Władysław 
Jagiełło, tu urodził się król Zyg-
munt I. Stary, a król Stanisław 
Poniatowski wybudował Zespół 
Pałacowo-Parkowy, który wciąż 
jest sercem miasta – przeka-
zuje burmistrz Piotr Kozłowski 

i dodaje – Nadanie sztandaru, 
uważamy za możliwie najbar-
dziej zaszczytny sposób upa-
miętnienia rocznicy 475-lecia 
Miasta, bo to przecież sztandar 
w tradycji narodu polskiego za-
wsze reprezentował najwyższe 
wartości. Tym honorowym ge-
stem łączymy przeszłość z teraź-
niejszością i tworzymy pomost 
ku przyszłości. Naszą intencją 
jest także, by w czasie, w któ-
rym na świecie jest tak wiele 
niepokoju, podkreślać potrze-
bę zgody i jedności. Symbolicz-
nie, pod sztandarem, chcemy 
łączyć mieszkańców, wzmac-
niać lokalną tożsamość oraz 
wspólnie i wytrwale rozwijać  

naszą wspólnotę. 
Jak przekazuje burmistrz pod 

hasłem „475-lat Miasta Kozie-
nice”, w myśl motta „Rzeczy 
wielkie dzieją się tu od dawna” 
zorganizowanych zostanie wiele 
wydarzeń kulturalnych, rozryw-
kowych i sportowych. Mieszkań-
cy mogą spodziewać się okolicz-
nościowych konkursów, wystaw i 
wielu niespodzianek. 

O szczegółach odbywających 
się w jubileuszowym roku wy-
darzeń będziemy informować 
na naszej stronie www.kozie-
nice.pl, w zakładce „475-lecie”, 
jak również na profilu fb gminy  
@kozienicegmina oraz na profilu 
fb burmistrza @piotrkozłowski.

Pierwsze kozienickie dzieci 
roku 2024, w rodzinnych do-
mach, odwiedzili  Burmistrz 
Gminy Kozienice Piotr Kozłow-
ski i Przewodniczący Rady Miej-

skiej Rafał Sucherman. Burmistrz 
przekazał rodzicom maleńkich 
mieszkańców gminy - gratulacje 
i życzenia. Noworodki otrzymały 
okolicznościowe upominki. 
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Placówka o kluczowym znaczeniu
W związku z okresem rozliczenia podatku warto rozważnie wybrać organizację, której przekażemy swoje 1,5%. Jest to wygodna i bezpieczna forma 

pomocy potrzebującym. Podatnik wraz z decyzją o przekazywaniu 1,5%, zyskuje możliwość wyboru, na jaki konkretnie cel przeznaczone zostaną 
pieniądze z jego podatku. Przekazywanie 1,5 % jest niezwykle proste i nie obciąża podatnika żadnymi kosztami. Jednym z potencjalnych bene-

ficjentów może stać się Szpital Powiatowy w Kozienicach. Placówka ma kluczowe znaczenie dla mieszkańców Kozienic i okolic, w których znaczną część 
mieszkańców stanowią osoby w podeszłym wieku.

Warto zaznaczyć, że pomimo 
trudnej sytuacji finansowej SP 
ZZOZ w Kozienicach realizuje 
świadczenia medyczne w pełnym 
zakresie we wszystkich oddzia-
łach szpitalnych. 

W Laboratorium Analitycz-
nym Centralnym oraz Pracowni 
Radiologii i USG wykonujemy 
badania diagnostyczne w peł-
nym zakresie. W stosunku do 
innych placówek medycznych 
na poradę lekarza specjalisty 
dysponujemy zdecydowanie  
krótszymi terminami.

Podkreślenia wymaga, że Szpi-
tal działa tak, aby jego trudności 
nie były tak długo jak to możliwe, 
odczuwalne przez pacjentów, 
dlatego mimo problemów, roz-
szerza swoją działalność. SP ZZOZ 
w Kozienicach podjął starania 
w celu uruchomienia Pracowni 
Rezonansu Magnetycznego. Jest 
to nowoczesna, nieinwazyjna 
metoda obrazowania, niewy-
magająca użycia szkodliwego 
dla zdrowia promieniowania 
jonizującego i jest całkowicie  
bezpieczna dla pacjenta.

Dzięki zaangażowaniu Dyrek-
cji oraz pracowników SP ZZOZ 
w Kozienicach udało się po-
zyskać środki z Ministerstwa 
Zdrowia w kwocie 8 000 000 zł  
na modernizację 

i doposażenie Szpitalnego Od-
działu Ratunkowego oraz współ-
pracujących z nim pracowni diag-
nostycznych. Wdrożenie nowego 
sprzętu wiąże się z innowacyjny-
mi rozwiązaniami, gwarantujący-
mi większą funkcjonalność, a czę-
sto także większe bezpieczeństwo 
dla pacjentów. Nowe wyposaże-
nie umożliwi personelowi większy 
komfort użytkowania, z uwagi na 
lepszą ergonomię.

Pomimo trudnej sytuacji eko-
nomiczno- finansowej, z chwilą 
zmiany Dyrekcji SP ZZOZ w Ko-
zienicach w 2019 r, udało się zre-
alizować inwestycje na około 40 
mln zł. Najważniejszymi z nich są 
m.in.: zakup nowego tomografu 
komputerowego, mammografu, 
echokardiografu, respiratorów, 
kardiomonitorów. Przeprowadzo-
no również szereg prac remonto-
wo- modernizacyjnych, w tym: re-
mont sieci wodno-kanalizacyjnej, 
remont Traktu Porodowego i Blo-
ku Operacyjnego, remont i prze-
budowę w obszarze Oddziału Za-
kaźnego, Oddziału Anestezjologii 
i Intensywnej Terapii, Szpitalnego 
Oddziału Ratunkowego, Oddziału 
Wewnętrznego z Pododdziałem 
Kardiologii, Oddziału Urologii, Od-
działu Neurologii, POZ itp.

Dzięki usilnym staraniom Dy-
rekcji i naszych pracowników 
udało się pozyskać środki dla 
naszej placówki w zakresie ra-
townictwa medycznego na za-
kup Ambulansu typu „C” oraz 
specjalistycznego Ambulansu 
typu „B” wraz z dodatkowym  
wyposażeniem.

SP ZZOZ w Kozienicach podej-
muje działania, mające na celu 
podniesienie poziomu świad-
czeń opieki medycznej i wy-
tworzenie wśród pacjentów po-
zytywnych wrażeń z pobytu w 
szpitalu oraz chęci polecenia tej 
placówki. Dzięki temu, że SP ZZOZ  
z powodzeniem uczestniczy w 
wielu konkursach, plebiscytach, 

uzyskując szereg wyróżnień w 
formie certyfikatów, świadectw, 
tytułów, staje się rozpoznawalny 
na rynku usług medycznych w ca-
łym kraju, jest lepiej postrzegany 
na rynku świadczeń zdrowotnych, 
dzięki czemu może ubiegać się o 
lepsze finansowanie.

Szpital jest doceniany na are-
nie ogólnopolskiej i otrzymuje 
certyfikaty, świadectwa, tytuły 
potwierdzające wysoki poziom 
świadczonych usług medycznych. 
Jesteśmy dumni z otrzymanych 
certyfikatów, świadectw i tytu-
łów. Uzyskanie wyróżnień nie by-
łoby możliwe bez zaangażowania 
i włożonej pracy wszystkich pra-
cowników Szpitala.

Jako jedyny szpital powiato-
wy na Mazowszu otrzymaliśmy 
certyfikat „Bezpieczny szpital to 
bezpieczny pacjent”, co potwier-
dza przestrzeganie przez SP ZZOZ 
najwyższych standardów bez-
pieczeństwa. Potwierdzeniem 
jakości wykonywanych usług jest 
także wyróżnienie w postaci cer-
tyfikatu „Symbol Nowoczesnej 
Opieki Medycznej 2022”.

W programie HIPOKRATES 
2023 SP ZZOZ w Kozienicach 
drugi rok z rzędu zajął II miej-
sce na Mazowszu w kategorii  
Szpital Roku.

SP ZZOZ w Kozienicach współ-
pracuje ze Szpitalem Grochow-
skim im. dr med. Rafała Masztaka 
w Warszawie, Radomskim Cen-
trum Onkologii oraz I Kliniką Gine-
kologii Onkologicznej i Ginekologii 
w Lublinie. Pacjenci mają możli-
wość leczenia na zasadach współ-
pracy przez lekarzy pracujących 
we wskazanych klinikach. Ponad-
to Szpital współpracuje również z 
uczelniami medycznymi z Warsza-
wy, Radomia i Lublina, w zakresie 
prowadzenia zajęć praktycznych 
oraz praktyk zawodowych przez 
studentów kierunku lekarskiego i 
pielęgniarskiego.

Otrzymaliśmy ofertę współ-
pracy z lekarzami specjalistami 

w dziedzinie neurochirurgii w 
zakresie stosowania termolezji- 
nowoczesnej metody leczenia 
przewlekłego bólu kręgosłupa, 
korzystającej z działania prądu, 
który może przewodzić wysokiej 
częstotliwości fale radiowe od 
300 do 500 kHz. To sprawdzona 
metoda leczenia bólu, zwiększa-
jąca komfort pacjenta przez kilka 
a nawet kilkanaście miesięcy. Re-
dukcja bólu w wielu przypadkach 
umożliwi rozpoczęcie właściwej 
rehabilitacji, którą do tej pory 
uniemożliwiał ból.

W obecnych czasach pacjenci 
wywierają coraz większą presję 
na szpitalach, żeby prowadziły 
działalność na najwyższym po-
ziomie. SP ZZOZ w Kozienicach 
dokłada wszelkich starań, aby 
prowadzić swoją działalność  
w oparciu o najwyższe standardy  
i normy jakościowe, zapewniając 
pacjentom poczucie bezpieczeń-

stwa w systemie zdrowotnym. W 
dłuższej perspektywie nie będzie 
to możliwe bez wszechstronnego 
wsparcia i współpracy na linii pa-
cjent- szpital.

Mając na względzie trudną 
sytuację Szpitala, każde wspar-
cie finansowe jest dla SPZZOZ 
w Kozienicach niezwykle cenne, 
aby umożliwić jego dalsze nieza-
kłócone funkcjonowanie. Dzię-
kujemy wszystkim sponsorom, 
którzy zdecydowali się  wesprzeć 
SP ZZOZ w Kozienicach, finanso-
wo czy materialnie. Jednocześ-
nie przypominamy podatnikom, 
o możliwości przekazania 1,5% 
swojego podatku na cel szczegó-
łowy „Szpital Kozienicki”. Takie 
bezinteresowne działania świad-
czą o hojności i świadomości, że 
nasza placówka jest wspólnym 
dobrem, którego brak dotkliwie 
byśmy odczuwali, dlatego szcze-
rze liczymy na dalszą pomoc.

Osoby lub firmy, które chciały-
by wesprzeć SP ZZOZ w Kozieni-
cach mogą wpłacać środki finan-
sowe na konto bankowe: GETIN 
NOBLE BANK SA- SAMODZIELNY 

PUBLICZNY ZESPÓŁ ZAKŁADÓW 
OPIEKI ZDROWOTNEJ W KOZIE-
NICACH nr konta bankowego: 56 
1560 0013 2336 7257 5000 0001 
w tytule wpisując „darowizna”  
z ewentualną informacją na jaki 
cel ma zostać przeznaczona.

Należy pamiętać, że w tych 
trudnych dla nas wszystkich cza-
sach jakiekolwiek zmniejszenie 
dostępności do świadczeń zdro-
wotnych odbiłoby się niekorzyst-
nie na poczuciu bezpieczeństwa, 
a ostatecznie także na naszym 
zdrowiu. Wszelkie decyzje doty-
czące zdrowia i życia olbrzymiej 
rzeszy pacjentów, będących pod 
opieką SPZZOZ w Kozienicach 
powinny stanowić priorytet dla 
każdego mieszkańca naszego re-
gionu. Twoje 1,5% ma znaczenie. 
Nawet niewielka kwota pomoże 
zmienić służbę zdrowia na lepsze. 
Będziemy wdzięczni za każdą oka-
zaną pomoc i wsparcie.

Zapraszamy do korzystania 
ze świadczeń medycznych re-
alizowanych w SP ZZOZ w Ko-
zienicach i wspierania jego  
dalszej działalności.

Przekaż swój 1,5% 
SP ZZOZ w Kozienicach
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DIETETYK RADZI

Turniej Tenisa Stołowego o Puchar Wójta Gminy Garbatka-Letnisko

Wkrótce przebudowa DK 79 Przebudowa dróg 
na tzw. Osiedlu Piłsudskiego

Piękne akcje, mnóstwo emocji, a przy tym świetna zabawa i wysoki poziom. To wszystko 
towarzyszyło nam w sobotę 27 stycznia na Gminnej Hali Sportowej w Garbatce-Letnisku. 

Odbył się tam jubileuszowy XI Turniej Tenisa Stołowego o Puchar Wójta Gminy Garbatka-
-Letnisko.

Turniej o godz. 10:00 ot-
worzyli wójt gminy Garbatka-
-Letnisko Teresa Fryszkiewicz, 
przewodniczący rady gminy 
Włodzimierz Mazur i dyrektor 
publicznej Szkoły Podstawowej 
w Garbatce-Letnisko Agnieszka 
Babańca.

Zawodnicy zostali podzieleni 
na pięć kategorii wiekowych. 
Kobiety uczestniczące w tur-
nieju wystartowały w kategorii 
open, kolejni zawodnicy w ka-
tegorii do 40 lat, 40-60 lat, 60-
70 oraz w kategorii 70+. Zasa-
dy turnieju były bardzo proste, 
ponieważ obowiązywała zasada 
rozgrywek każdy z każdym.

Nad wynikiem każdego me-
czu czuwali niezawodni sędzio-
wie Tomasz Krekora i Waldemar  
Langa.

Od początku byliśmy świad-
kami wyrównanych meczów, w 

których zawodnicy walczyli o 
każdy punkt. Turniej był bezkom-
promisowy. Zdobycie pierwsze-
go miejsca wymagało, bowiem 
od zawodników zwycięstwa we 
wszystkich spotkaniach. Po kilku 
godzinach rozgrywek poznaliśmy 
ich kwalifikację końcową, która 
prezentuje się następująco:

Kat. Kobiety Open
1. Julia Pomarańska
2. Zuzanna Fryszkiewicz
3. Karolina Pomarańska

Kat. Mężczyźni do 40 lat
1. Krystian Gołąbek
2. Łukasz Maj
3. Igor Zbrożyna

Kat. Mężczyźni 40-60 lat
1. Andrzej Gołąbek
2. Robert Janicki
3. Andrzej Sekuła

Kat. Mężczyźni 60-70 lat
1. Artur Moroz
2. Wojciech Stankiewicz
3. Konrad Juszkiewicz

Kat. Mężczyźni 70+
1. Andrzej Kucharski
2. Waldemar Banaś
3. Zbigniew Dzikowski

Zwycięzcom turnieju pamiąt-

kowe dyplomy, puchary oraz 
upominki wręczał gospodarz 
gminy Teresa Fryszkiewicz wraz 
z przewodniczącym rady Włodzi-
mierzem Mazurem.

Na koniec spotkania każdy za-
wodnik otrzymał zdrowy poczę-
stunek. 

To było fantastyczne i pełne 
radości integracyjne spotkanie 
międzypokoleniowe.

  
Wszystkim uczestnikom Tur-

nieju gratulujemy i zapraszamy 
do udziału w jego kolejnej edycji.

Niebawem ruszy prze-
budowa drogi krajowej 

Nr 79, tj. ul. Kozienicka od 
skrzyżowania z Ponikwą oraz  
ul. Zwoleńska.

W dniu dzisiejszym czyli 08.02.2024r. podpisana została 
umowa na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Prze-

budowa i modernizacja dróg gminnych w Garbatce-Letnisku” 
z firmą MARCBUD Marek Baran z Pionek. Zakres prac obejmu-
je: przebudowę dróg gminnych - ul. Wodnej, J. Piłsudskiego, 
Cisowej, Świerkowej i Modrzewiowej o łącznej długości 1 km. 

W ramach inwestycji wyko-
nane zostaną: dwa pasy ruchu 
o nawierzchni mineralno - bitu-
micznej szerokości 3,5m każdy, 
pas środkowy z kostki kamiennej, 
zjazdy oraz chodniki i ciągi pieszo 
– rowerowe, oświetlenie uliczne, 
urządzenia bezpieczeństwa ruchu 
separujące ruch pieszy i samo-
chodowy, kanalizacja deszczowa, 
zbiorniki retencyjne i przepusty 
drogowe  oraz przebudowa ist-
niejących sieci wodociągowych, 
sanitarnych, gazowych, energe-
tycznych i teletechnicznych.

Tymczasowa organizacja ruchu 
na czas budowy, prowadzona 
będzie połówką jezdni w sposób 
naprzemienny wahadłowy za 
pomocą sygnalizatorów świet-
lnych. Zapewnione będą dojścia 
i dojazdy do posesji prywatnych. 
Wykonawca zapewnia, że dołoży 
wszelkich starań, aby utrudnie-

nia dla mieszkańców były możli-
wie krótkotrwałe i jak najmniej 
uciążliwe.

W chwili obecnej prowadzone 
są prace projektowe i koncep-
cyjne dla przedsięwzięcie pole-
gającego na  „Rozbudowie drogi 
krajowej nr 79 Garbatka-Wilczo-
wola”, którego inwestorem 

jest Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad oddział 
w Warszawie, a Wykonawcą  
firma Budimex S.A.

Wartość inwestycji szacuje 
się na ponad 90 mln. zł. Od-
cinek o długości 7,7 km pla-
nowany jest do zrealizowania  
w latach 2024-2025.

W ramach inwestycji zostanie 
położona nawierzchnia z kostki 
brukowej oraz powstaną chod-
niki i zjazdy do posesji, a ist-
niejące oprawy oświetleniowe 

zostaną wymienione na nowe 
ledowe. Wartość zadania opiewa 
na kwotę 2.385.304,26zł z czego 
1.900.000,00 zł Gmina pokryje 
ze środków Polski Ład.

Walentynkowy SKoK w BoK
Bardzo mądrze zaplanowana 

została kolejność wykonywanych 
utworów, dzięki czemu koncert 
miał ciekawą, nie nużącą dyna-
mikę, a głosy damskie - tu oprócz 
utworów wcześniej wspomnia-
nych  najwięcej do zaśpiewania 
miała Milena Nowicka, która wy-
konała jako solistka aż trzy utwo-
ry: „Małe rzeczy”(!), „Rękawicz-
ki”(!!) i „Meluzyna”(!!!) - sprytnie 
przeplatały się z męskimi. Krzysz-
tof Wnuk zaśpiewał więc rozma-
rzone „Volermos” (Jeszcze jeden 
raz spotkać Ciebie/Jeszcze jeden 
raz tonąć w niebie…), Marcin 
Mizak zaprosił kogoś ważnego 
„Na drugi brzeg” (Zabierzesz 

mnie na drugi brzeg / Za Tobą 
będę do Nieba biegł), by opo-
wiedzieć następnie co się dzieje, 
„Kiedy jesteś taka bliska” (Świata 
nie ma, czasu nie ma / Mnie nie 
ma), Marek Miluszek natomiast 
zapewnił, że „Nie jesteś sama”, 
by po jakimś czasie dodać, że Dla 
Ciebie wszystko zrobić mogę / W 
perły zmienić deszcz. A jak wy-
szło wszystkim panom „W siną 
dal” B. Łazuki i co tam do tekstu 
wpletli… to po prostu trzeba było 
usłyszeć na miejscu i na żywo!  
Kto był, ten wie.

Ech, wiele jeszcze było tego 
dnia pięknych chwil, przy czym 
bynajmniej nie wszystkie miały 
miejsce w czasie koncertu! Fre-
estyle (rymowanie z głowy, bez 
przygotowanego testu) Kasi Ry-
baniec podczas próby, opisujący 
na bieżąco co się właśnie dzieje, 
z kolektywnie improwizowanym 
ad hoc podkładem, to było coś 
pięknego. Albo akcent jubileu-
szowy, gdy okazało się, że grający 

na gitarze i śpiewający Krzysztof 
Wnuk zwany “Dziadkiem” wcho-
dzi akurat w 50. rok życia… że 
tort był w kształcie pieszczochy 
(nabijana ćwiekami, charaktery-
styczna dla punków i metalow-
ców skórzana bransoleta) i z gita-
rą na szczycie, to jeszcze nic, ot, 
stosowny wypiek dla gościa, któ-
ry w niejednej kapeli struny szar-
pał. Trzeba było jednak zobaczyć 
minę jubilata, gdy cały zespół 
zaserwował mu adekwatną do 
sytuacji pieśń okolicznościową ze 
słowami Dziadku, drogi dziadku / 
dziś urodziny masz… polecamy, 
do obejrzenia na FB kawiarni 
Kulturalna. Bo najpiękniejsze w 
całym tym koncercie i tej grupie 
ludzi jest to, że oni się ewiden-
tnie naprawde lubią. Widać te-
raz, jak bardzo brakowało Kozie-
nicom takiego tworu jak SKoK w 
Bok - niezależnej, założonej od-
dolnie, otwartej, a jednocześnie 
spójnej i sprawnej w działaniu 
grupy ludzi, których połączyły 
pasja do muzyki i wzajemna sym-

patia. Gdyby tak jeszcze - niechaj 
będzie to apelem do wszystkich, 
którzy się poczuwają do troski o 
kozienicką kulturę i mają pewne 
możliwości - udało się wyjść na-
przeciw takim zespołom i zorga-
nizować im jakąś przyzwoitą salę 
prób… Tymczasem fajnie, że tak 
zgodnie współpracuje im się z 
kawiarnią Kulturalna i że udało 
im się już zbudować wokół siebie 
sieć wspierających, dzięki czemu 
np. scena, na której grali, wy-
glądała pięknie, przystrojona w 
czerwone balony i serca, dzięki 
wysiłkom wolontariuszy - Niny 
Delegi, Alicji Lenarczyk, Anny 
Górki i Janka Fikusa. To, co wnosi 

do naszego miasta SKoK w BoK 
jest naprawdę godne docenienia 
i wspierania, mamy więc nadzie-
ję, że wcześniej czy później znów 
pojawi się okazja, coś zaiskrzy,  
ekipa rzuci się w twórczy wir… i 
znów usłyszymy i zobaczymy coś 
wyjątkowego.

A tymczasem  - dziękujemy, 
czekamy niecierpliwie, mamy 
Was na OKU!

AlKo

P.S. Na FB pojawił się właśnie 
fanpage Grupa instrumentalno - 
wokalna „SKoK w BoK” - zachę-
camy serdecznie do polubienia  
i śledzenia!

Dokończenie ze strony 12
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Walentynkowy SKoK w BoK
Drodzy Państwo, oni znowu to zrobili. Grupa instrumentalno - wokalna „SKoK w BoK”, któ-

rej przepiękny koncert kolędowo-pastorałkowy opisywaliśmy obszernie w pierwszym te-
gorocznym numerze, kilka dni temu znów pojawiła się na scenie, by po raz kolejny zostawić 
publikę z rękoma obolałymi od oklasków, oczyma mokrymi od wzruszeń i sercami… zaraz, co z 
sercami? Ano, wszystko wskazuje na to, że działając wspólnie i w porozumieniu oraz bez skru-
pułów skradli je wszystkim obecnym. Bo wszak okazją do ich występu było tym razem Święto 
Miłości - Walentynki, a rzecz cała zadziała się w kozienickiej kawiarni Kulturalna 17 lutego.

„Miłość niejedno ma imię” 
- taki tytuł nadali swojemu wy-
stępowi i taki też był chyba klucz 
wyboru przygotowanych na ten 
wieczór utworów i stylistyk. Na 
scenie stawił się skład podobny 
jak przy poprzednim koncercie, 
uszczuplony o sekcję głosów 
dziecięcych, poszerzony za to o 
całą baterię instrumentów per-
kusyjnych, obsługiwanych przez 
prawie niewidocznego na sce-
nie, choć doskonale słyszalnego 
Arkadiusza Korgóla, najnowsze-
go członka grupy. Za mikrofo-
nami - Patrycja Luśtyk, Natalia 
Rutkowska, Milena Nowicka, 
Małgorzata Kowalik-Ozga i Kata-
rzyna Rybaniec. Gitary dzierżyli 

Marek Milcuszek i Aleksander Fi-
kus, przy czym sekcja ta brzmia-
ła niezwykle ciekawie, bo każdy 
panów gra w nieco innym stylu, 
a i różniły się same gitary (były 
dwa akustyki, elektroakustyk i 
gitara elektroklasyczna), a jednak 
wszystko zaaranżowano tak, że 
zgrywało się to idealnie, w czym 
duża zapewne zasługa realizatora 
dźwięku w osobie Szymona Deca. 
Za klawiszami ponownie zasiadł 
Marcin Mizak, grą na skrzypcach 
zaś (kto nie czekał, by je ponow-
nie usłyszeć po styczniowym kon-
cercie, ręka w górę… nie widzę) 
znów czarowała, chyba jeszcze 
śmielej niż poprzednio, Jagoda 
Zapora. By nie było wątpliwości: 
oprócz pana Arkadiusza i pani Ja-
gody, każdy z instrumentalistów 
udzielał się także wokalnie, każdy 
miał też przy mikrofonie swoje 
przysłowiowe 5 minut na wyko-
nanie wybranej piosenki.

A tych było niemało… chciało-
by się, tak jak w styczniu, rozłożyć 
cały koncert na czynniki pierwsze 
i przeżyć to jeszcze raz - nieste-
ty, tym razem makieta numeru i 
licznik znaków bez litości komu-
nikują nam, że będziemy mieli na 
opisanie tego wszystkiego ledwie 

pół strony i kawałek, trzeba więc 
podejść do tematu syntetycznie.

Oprócz doznań estetycznych, 
koncert dostarczał również spo-
rej dozy wiedzy lub co najmniej 
ciekawostek, ponieważ bezbłęd-
nie prowadząca koncert Beata 
Fikus każdy utwór poprzedzała 
krótkim wprowadzeniem na te-
mat okoliczności jego powsta-
nia i znaczenia. Bo zaiste: mi-
łość niejedno ma imię i bardzo 
różnie może być odczytywana 
i opisywana. Jest więc miłość 
bardzo zmysłowa, intymna, jak 
w utworze Tomasza Żółtko „Do-
tykaj” z ogromnym wyczuciem 
wykonanym przez Małgorzatę 
Kowalik-Ozgę. Jest miłość prze-
gapiona, jak w piosence „Zanim 
zrozumiesz”, również zaśpiewa-
nej przez Gosię. Jest miłość prze-
słonięta tęsknotą i poczuciem 
nieuchronności rozstania, jak w 
utworze „Idź w swoją stronę" 
z repertuaru zespołu ROMA, 
brawurowo zaśpiewanym przez 
Patrycję Luśtyk i Natalię Rutkow-
ską - i wykonanym aż dwa razy, 
bo to właśnie ten utwór został 
na koniec koncertu, zgodnie z 
głośno wyobrażonym życzeniem 

publiczności, wykonany na bis. 
Tutaj, dzięki „cygańskiemu” cha-
rakterowi piosenki, duże pole do 
popisu miała też Jagoda Zapora, 
której skrzypce, skrząc się żywio-
łowo, opowiadały własną wer-
sję historii zawartej w tekście, 
dziewczyny zaś pokazały, z jaką 
energią i tembrem należy brać 
się do motywów cygańsko-ludo-
wych. Duetów zresztą podczas 
tego koncertu nie zabrakło i kto 
wie, czy nie były one najmocniej-
szymi jego momentami… bo jeśli 
ktoś pozostał obojętny słysząc, 
jak zwrócone ku sobie Katarzy-
na Rybaniec i Milena Nowicka 
śpiewają utwór Kasi Nosowskiej i 
Renaty Przemyk „Kochana”, zna-
czy to chyba, że zapomniał tego 
wieczoru zabrać ze sobą serce. A 
wspaniałe były też przecież duety 
Mileny i Aleksandra Fikusa („Mi-
łość”), Krzysztofa Wnuka i Kata-
rzyny Rybaniec („Moja i Twoja 
nadzieja”, w refrenie z partią 
całego zespołu dość potężną, by 
wycisnąć emocje z kamienia), czy 
drugi i trzeci duet Natalii i Patry-
cji („Choć, pomaluj mój świat” i 
“Czerwone korale”).

Dokończenie na stronie 11

26 LUTEGO, GODZ. 18:00
PIERWSZE SPOTKANIE KOLEKCJONERÓW 

W KAWIARNI KULTURALNA

Przypominamy o naszym pierwszym spotkaniu ko-
lekcjonerów w Kulturalnej, na które serdecznie zapra-
szamy! Jak mówił na łamach poprzedniego numeru ko-
lekcjoner, pan Zygmunt Kempa:

Chciałbym poznać innych pasjonatów podobnych 
mnie i zorganizować, założyć Klub Kolekcjonera. Moja 
tematyka to przede wszystkim numizmatyka, ale też 
falerystyka, a także broń biała sieczna, do tego trochę 
sztuka, malarstwo… Kluby Kolekcjonera kiedyś istnia-
ły i funkcjonowały dobrze, było Koło Numizmatyczne, 
teraz tego brakuje. Jest wiele różnych specjalizacji, jak 
numizmatyka, filatelistyka, falerystyka, filumenistyka 
czy militarystyka, ale myślę, że wszystkich kolekcjone-
rów łączy mimo wszystko coś, dzięki czemu znajdują 
wspólną płaszczyznę. Warto przyjść, poznać się, coś ze 
sobą przynieść… do zobaczenia!

Krzysztof Wnuk, Grzegorz Stritzel,




